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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 6 

 

Днес 17.07.2020 г. в Заседателната зала на Община Дупница, Общинския съвет 
проведе VI  редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 31 общински съветница.  
Отсъстваха Бойко Христов и Вергил Кацов.  
Заседанието бе открито от Председателя на Об.С – инж. Костадин Костадинов в 10.08 

часа.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Добър ден.  
В залата присъстват 31 общински съветника, има необходимия кворум за провеждане 

на днешната сесия. Часът е 10.08, откривам VI редовно заседание за 2020 година на 

Общински съвет Дупница.  

Много Ви моля, съгласно епидемиологичните мерки да спазвате дистанцията и да 
поставите лични предпазни средства. 

Поради естеството на мерките чест от експертите са тука, ако имате нужда от други 
експерти ще бъдат повикани своевременно. 

Всички имате раздаден Дневния ред с № 338 /09.07.2020 г. 

 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 

1. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Освобождаване на управителят на“Ученическо хранене– Дупница“ 
ЕООД, гр. Дупница и избор на нов управител.  / вх.№ 270/ 18.06.2020 г./ 

2. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот с идентификатор 
04354.6.7 местност „Реката” по Кадастралната карта на  с.Блатино, общ.Дупница.  / вх.№ 
276/ 18.06.2020 г./ 

3. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот с идентификатор 
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87727.16.420, местност „Полето/Долна мера” по Кадастралната карта на  с.Яхиново, общ. 
Дупница.  / вх.№ 277/ 18.06.2020 г./ 

4. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на Правилник за устройството и дейността на Общински 
съвет за сътрудничество по етническите и интеграционните въпроси към Община 
Дупница.  / вх.№ 311/ 06.07.2020 г./ 

5. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1902”, с. Баланово, 
Община Дупница.  / вх.№ 312/ 06.07.2020 г./ 

6. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Зора 1858”, гр. Дупница.  / вх.№ 
313/ 06.07.2020 г./ 

7. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Христо Ботев 1911”, с. Червен брег, 
Община Дупница.  / вх.№ 314/ 06.07.2020 г./ 

8. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница.  / 
вх.№ 315/ 06.07.2020 г./ 

9. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пенчо Славейков - 1978”, гр. 
Дупница.  / вх.№ 316/ 06.07.2020 г./ 

10. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. 
Дупница.  / вх.№ 317/ 06.07.2020 г./ 

11. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1927”, с. Самораново, 
Община Дупница.  / вх.№ 318/ 06.07.2020 г./ 

12. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Развитие 1910”, с. Крайници, 
Община Дупница.  / вх.№ 319/ 06.07.2020 г./ 

13. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пейо Кр. Яворов 1978”, гр. 
Дупница.  / вх.№ 320/ 06.07.2020 г./ 

14. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Светлина 1927”, с. Бистрица, 
Община Дупница.  / вх.№ 321/ 06.07.2020 г./ 

15. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1939”, с. Яхиново, 
Община Дупница.  / вх.№ 322/ 06.07.2020 г./ 
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16. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1926”, с. Джерман, 
Община Дупница.  / вх.№ 323/ 06.07.2020 г./ 

17. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Спартак 2006”, гр. Дупница.  / вх.№ 
324/ 06.07.2020 г./ 

18. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Общинска стратегия за личностно развитие на децата и учениците в Община Дупница 
(2020-2021 г.).   / вх.№ 325/ 06.07.2020 г./ 

19. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Промени в 
сградите, в които се провежда обучението в детска градина „Зора“, град Дупница, детска 
градина „Детелина“, град Дупница и детска градина „Слънце“, град Дупница.  /вх.№ 326/ 
07.07.2020 г./ 

20. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
безвъзмездно придобиване на поземлен имот с идентификатор 68789.29.6 по КК на 
гр.Дупница, ведно с изградената в имота сграда – държавна собственост. / вх.№ 327/ 
07.07.2020 г./  

21. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Именуване 
на улица и създаване на нова локализационна единица за включването й в националния 
класификатор на настоящите и постоянните адреси в Република България в гр.Дупница, 
общ.Дупница, обл. Кюстендил.   / вх.№ 328/ 07.07.2020 г./ 

22. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Одобряване 
проект на споразумение с Община Кюстендил за извършване на ветеринарномедицински 
дейности за овладяване на популацията на безстопанствените кучета. /вх.№ 329/ 
07.07.2020 г./ 

23. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Валентина Бориславова Георгиева, находяща се в село Кременик.  / вх.№ 330/ 
07.07.2020 г./  

24. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план (ПП) за 
елементи на техническата инфраструктура за определяне на трасе на «Външно 
електрозахранване, чрез кабелен електропровод СН 20 кV» за присъединяване на 
поземлен имот с идентификатор № 65245.3.448, землище с. Самораново, ЕКАТТЕ 65245, 
общ. Дупница.  / вх.№ 333/ 08.07.2020 г./  

25. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане на 
решение за отдаване под наем на  поземлени имоти с идентификатори 04354.20.2 и 
04354.20.10 с.Блатино, община Дупница, обл. Кюстендил – частна общинска собственост.  
/ вх.№ 334/ 08.07.2020 г./  

26. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на Наредба за условията и реда за упражняване на правата на 
собственик от Община Дупница върху общинската част от капитала на търговските 
дружества. 

 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
В деловодството на ОбС постъпи предложение от мен за 4 допълнителни докладни. 
Предлагам ви т. 27 Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на 

Общински съвет Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на 
“Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 345/ 13.07.2020 г./ 

Като т. 28 Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на 
Общински съвет Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на 
“ДУПНИЦАТРАНС” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 346/ 13.07.2020 г./ 

Като т. 29 Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на 
Общински съвет Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на 
МБАЛ “Свети Иван Рилски” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 347/ 13.07.2020 г./ 

И като т. 30 Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на 
Общински съвет Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на “ГУМ 
- Дупница” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 348/ 13.07.2020 г./ 

Колеги, позволих си да ги включа като извънредни защото се оказва, че може да има 
мярка, която да позволи на дружествата да кандидатстват по различни подпомагания. 
Въпреки това дадохме на икономическа комисия и се надяваме да е разгледала отчетите. 
Така, че това е първото предложение към вас. 

Също в деловодството като т. 31 предложение от г-жа Китанова да се създаде нова 
точка Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Решение 
за продажба на урегулиран поземлен имот /УПИ/ VII – 255, кв.30 по регулационния план на 
с.Баланово, ведно с построените в него сгради.  / вх.№ 350/ 13.07.2020 г./. 

И още едно предложение от г-жа Китанова. То ще бъде т. 32 – ОбС да разгледа 
докладна записка за изработването на проект за ПУП – РЗ. 

Колеги, аз считам, че с оглед почивката която ще излезе ОбС след днешната сесия ви 
приканвам да разгледаме тези докладни. 

Имате ли въпроси относно предложенията? Ако нямате, който е „за“ тези докладни 
които ви прочетох да влязат по съответния ред в дневния ред, моля да гласува с вдигане на 
ръка. 

Гласува се.  
Гласували: 
 

  “ ЗА “        30 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 

Имате думата по дневния ред, ако имате мнения и предложения.  
Ако няма желаещи за изказване то моля ви с вдигане на ръка да приемем така 

предложения дневен ред като цяло.  
Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        30 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
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Д Н Е В Е Н Р Е Д : 

   
1. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно Освобождаване на управителят на“Ученическо хранене– Дупница“ 
ЕООД, гр. Дупница и избор на нов управител.  / вх.№ 270/ 18.06.2020 г./ 

2. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот с идентификатор 
04354.6.7 местност „Реката” по Кадастралната карта на  с.Блатино, общ.Дупница.  / вх.№ 
276/ 18.06.2020 г./ 

3. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот 
с идентификатор 87727.16.420, местност „Полето/Долна мера” по Кадастралната карта на  
с.Яхиново, общ. Дупница.  / вх.№ 277/ 18.06.2020 г./ 

4. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на Правилник за устройството и дейността на Общински 
съвет за сътрудничество по етническите и интеграционните въпроси към Община 
Дупница.  / вх.№ 311/ 06.07.2020 г./ 

5. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1902”, с. Баланово, 
Община Дупница.  / вх.№ 312/ 06.07.2020 г./ 

6. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Зора 1858”, гр. Дупница.  / вх.№ 
313/ 06.07.2020 г./ 

7. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Христо Ботев 1911”, с. Червен 
брег, Община Дупница.  / вх.№ 314/ 06.07.2020 г./ 

8. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница.  
/ вх.№ 315/ 06.07.2020 г./ 

9. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пенчо Славейков - 1978”, гр. 
Дупница.  / вх.№ 316/ 06.07.2020 г./ 

10. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. 
Дупница.  / вх.№ 317/ 06.07.2020 г./ 

11. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1927”, с. Самораново, 
Община Дупница.  / вх.№ 318/ 06.07.2020 г./ 
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12. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Развитие 1910”, с. Крайници, 
Община Дупница.  / вх.№ 319/ 06.07.2020 г./ 

13. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пейо Кр. Яворов 1978”, гр. 
Дупница.  / вх.№ 320/ 06.07.2020 г./ 

14. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Светлина 1927”, с. Бистрица, 
Община Дупница.  / вх.№ 321/ 06.07.2020 г./ 

15. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1939”, с. Яхиново, 
Община Дупница.  / вх.№ 322/ 06.07.2020 г./ 

16. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Пробуда 1926”, с. Джерман, 
Община Дупница.  / вх.№ 323/ 06.07.2020 г./ 

17. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Спартак 2006”, гр. Дупница.  / 
вх.№ 324/ 06.07.2020 г./ 

18. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Общинска стратегия за личностно развитие на децата и учениците в Община Дупница 
(2020-2021 г.).   / вх.№ 325/ 06.07.2020 г./ 

19. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Промени в 
сградите, в които се провежда обучението в детска градина „Зора“, град Дупница, детска 
градина „Детелина“, град Дупница и детска градина „Слънце“, град Дупница.  /вх.№ 326/ 
07.07.2020 г./ 

20. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
безвъзмездно придобиване на поземлен имот с идентификатор 68789.29.6 по КК на 
гр.Дупница, ведно с изградената в имота сграда – държавна собственост. / вх.№ 327/ 
07.07.2020 г./  

21. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Именуване 
на улица и създаване на нова локализационна единица за включването й в националния 
класификатор на настоящите и постоянните адреси в Република България в гр.Дупница, 
общ.Дупница, обл. Кюстендил.   / вх.№ 328/ 07.07.2020 г./ 

22. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Одобряване проект на споразумение с Община Кюстендил за извършване на 
ветеринарномедицински дейности за овладяване на популацията на безстопанствените 
кучета. /вх.№ 329/ 07.07.2020 г./ 

23. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Валентина Бориславова Георгиева, находяща се в село Кременик.  / вх.№ 330/ 
07.07.2020 г./  

24. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план 
(ПП) за елементи на техническата инфраструктура за определяне на трасе на «Външно 
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електрозахранване, чрез кабелен електропровод СН 20 кV» за присъединяване на 
поземлен имот с идентификатор № 65245.3.448, землище с. Самораново, ЕКАТТЕ 65245, 
общ. Дупница.  / вх.№ 333/ 08.07.2020 г./  

25. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане на 
решение за отдаване под наем на  поземлени имоти с идентификатори 04354.20.2 и 
04354.20.10 с.Блатино, община Дупница, обл. Кюстендил – частна общинска собственост.  
/ вх.№ 334/ 08.07.2020 г./  

26. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на Наредба за условията и реда за упражняване на правата на 
собственик от Община Дупница върху общинската част от капитала на търговските 
дружества. /вх.№ 337/ 09.07.2020 г./ 

27. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на “Водоснабдяване и 
канализация - Дупница” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 345/ 13.07.2020 г./ 

28. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на 
“ДУПНИЦАТРАНС” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 346/ 13.07.2020 г./ 

29. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на МБАЛ “Свети Иван 
Рилски” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 347/ 13.07.2020 г./ 

30. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на “ГУМ - Дупница” 
ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 348/ 13.07.2020 г./ 

31. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на урегулиран поземлен имот /УПИ/ VII – 255, кв.30 по регулационния план на 
с.Баланово, ведно с построените в него сгради.  / вх.№ 350/ 13.07.2020 г./ 

32. Докладна записка от Олга Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот № 04354.6.44 по КК 
на с. Блатино, м.„Реката”, общ. Дупница.  / вх.№ 359/ 16.07.2020 г./ 
 

***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Съгласно Правилника за дейността на ОбС Дупница най напред ще изчета една 

декларация от групата на СДС и лично от мен. 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници. 
Уважаема г-жо зам. Кмет. 
Уважаеми гости и журналисти. 
Уважаеми съграждани. 
От името на СДС – Дупница и лично от свое име искам да ви приканя като Общински 

съвет да гласуваме декларация за подкрепа. 
Дами и господа, докато ние тук дебатираме различни въпроси, докато дупничани 

ходят на работа, на почивка; докато живота си тече, то има едни наши съграждани, които се 
намират в състояние на война. Война жестока. Война с реални жертви. Война почти без 
правила. Войната с вируса КОВИД - 19.  

Някои от нас подценяват, някои надценяват проблема. Някои неглижират, други 
преекспонират . Спорим, говорим, обсъждаме пандемията. А тези хора воюват. В буквалният 
и в преносния смисъл на думата. Воюват с вируса, воюват с разпространението му, воюват за 
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нашето здраве. Но и воюват с крещящата посредственост. С неспазването на мерките. С 
човешката глупост.  

Тези наши съграждани като всички нас. Те също имат любящи семейства. Също 
изпитват страх. Тях също ги очакват да се приберат сутрин и вечер живи и здрави.  

Уважаеми колеги, предлагам от трибуната на общинския съвет – Дупница да им 
благодарим. 

Да благодарим най-напред на персонала на двете болници. На целият персонал, без 
изключение. На лекари, сестри, санитари, администратори, технически и стопански звена. 
Със своята работа те доказаха, че здравеопазването в Дупница е на много, много високо 
ниво. 

Нека благодарим на медиците от Спешна помощ Дупница. Те са истинските бойци от 
първа линия на вирусния фронт. Това са хората, които приемат, триажират, транспортират 
болни и заразени. И често самите те стават жертви на заразата. 

Да благодарим на личните лекари. Също от първа линия, също изложени на най-висок 
риск, тези медици създадоха необходимия ред за обслужване на нуждаещите се. 

Огромна благодарност за екипа на РЗИ – Дупница. Със своя тих, но експертен труд, те 
са главните стратези и аналитици в борбата с разпространението на болестта. Без много шум, 
но винаги точни, прецизни и уверени, епидемиолозите от РЗИ са истинският експертен 
медицински щаб в общината. 

Да благодарим и на нашите полицаи. Много пъти те влизат в контакт със заразени 
лица. Било при осигуряване на карантинни мерки, било при различни проверки.  Често това 
става без елементарни защитни средства. 

Уважаеми колеги, не мога все пак да не спомена няколко имена. 
На първо място, ръководителите на двете болници – Мария Иванова и д-р Лефтеров. 

Освен добрата организация в борбата с вируса, двамата управляват болниците в условията на 
тежък финансов дефицит заради кризата. И правят и невъзможното да преведат лечебните 
заведения в тези трудни времена. 

Нека специално благодарим на д-р Панчева и д-р Ефтимова. Двете лекарки – 
инфекционистки със своя опит и компетенции придават спокойствие на колегите си. 

Да благодарим на началник-вътрешните отделения д-р Гюзелева и д-р Бачев. Често 
тези отделения са най-тежко натоварени в битката. 

Много специални благодарности да отправим към д-р Райна Сапаревска – главен 
епидемиолог в РЗИ – Дупница. Д-р Сапаревска е основният стълб, началник – щаб и 
аналитик в борбата с пандемията. Със своята компетентност, умения, но и денонощен труд, 
човечност, търпение тя има огромни заслуги към нашето общество. 

На последно място, но може би пръв в борбата, да благодарим на нашият бивш колега 
д-р Крум Бонев. Със своята всеотдайност и усърдие д-р Бонев даде личен пример на много 
свои колеги. Поставян четири или пет пъти в карантина, доктора се връщаше и връща, за да 
покаже значението на Хипократовата клетва и значението на думата лекар! 

Уважаеми съветници, дами и господа, 
Нека днес отдадем своята почит и уважение към всички тези хора. Нека им 

засвидетелстваме нашата искрена подкрепа. Нека им кажем, че не са сами. И че никой не е и 
няма да бъде забравен. 

Моля всеки от вас, който споделя декларацията, да се изправи на крака и с 
аплодисменти да покажем общата благодарност на народа на Дупница! 

/аплодисменти/ 
Благодаря Ви. 
 
Уважаеми госпожи и господа, в ОбС е постъпило питане от д-р Лорета Методиева 

Николова и Вергил Георгиев Кацов общ. съветници от коалиция „Народен съюз“. 
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Д-р Николова, желаете ли да представите питането? Заповядайте. 
 
Д-Р ЛОРЕТА НИКОЛОВА – общ. съветник: 
Уважаема г-жо Китанова. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Днес пред вас ще представя едно наше питане, което е последователно в годините 

засягайки теми, които са важни за града ни. Може би за някой в ситуацията в която се 
намира страната ни в момента може да изглежда нашето питане съвсем не на място, но аз 
смятам, че културата винаги  трябва да присъства в нашето ежедневие, и отстояването на 
позиции към тази тема винаги са актуални. 

/Чете питането с вх. № 354/14.07.2020 год./ 
Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Г-жо Китанова, заповядайте. 
 
Г-ЖА ОЛГА КИТАНОВА – ЗА КМЕТ: 
Благодаря. 
Г-жо Николова, по първата част на вашия въпрос, относно статута на архитектурните 

забележителности има готовност да отговори г-жа Геренска, която най-пряко се е занимавала 
с този процес. По отношение втората част на въпроса, проекта за трансгранично 
сътрудничество за ремонта на часовниковата кула, мие споменахте преди повече от 1 година 
ние кандидатствахме по този проект. Той тогава на първи етап на кандидатстване не беше 
одобрен, но на втория етап на кандидатстване, когато се разбра, че има останали средства по 
програмата, проекта беше класиран, за което отдавна вече 6 месеца тече кореспонденция с 
Оперативната програма. Последната информация която имаме е от 29 юни, с което писмо 
оперативната програма ни уведомява, че проекта е класиран за финансиране и очакваме 
покана за сключване на договор. Копие от това писмо с което са ни уведомили съм 
приготвила да ви бъде предоставено. По отношение представянето на проекта считаме, че е 
резонно да изчакаме наистина поканата за сключване на договор и тогава ще представим 
проекта изключително подробно. 

Друг въпрос, който имахте зададен към нас Фонда на фондовете. Фонда на фондовете 
финансира не само културни проекти с национално значение. Знаете, че там кандидатстваме 
и вече сме на етап също преди подписване на договор, разбира се след като се проведат 
необходимите процедури в Община Дупница за ремонта на Младежкия дом. Използвам 
възможността да поканя всички вас на 22-ри, следващата сряда, когато сме обявили покана 
за обществено обсъждане по финансиране на проекта за Младежкия дом. 

Г-жа Геренска, заповядайте. 
 
Г-ЖА АНЕЛИЯ ГЕРЕНСКА – Директор на Общински исторически музей: 
Добър ден. 
Уважаеми общински съветници. 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-жо Китанова. 
Уважаема д-р Николова. 
Уважаеми г-н Кацов. 
Във вашето питане, което ми беше предоставено копие визирате едно писмо на Кмета 

на Община Дупница до Министерство на културата и съм запозната с него от 17 април 2018 
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год. Идеята за това писмо и искане се роди след едно заседание на което бях поканена при г-
н Чимев, където обсъждахме ремонта на Джамията и как да се случи, защото тя е обявена за 
паметник на културата. Там процедурите, относно ремонтите винаги трябва да бъдат 
съгласувани с института и там възникна идеята, която аз застъпвах също, че паметниците на 
културата, т.е. съгласно Закона за културното наследство вече се наричат недвижими 
културни ценности, на територията на Община Дупница не са актуализирани още от 60 и 70 
години. Този регистър за актуализация трябваше да се извърши след влизане на Закона  за 
културното наследство, след 2009 год. Инициативата за което трябваше да бъде на 
Националния институт за недвижимо културно наследство. Практиката обаче показва, че те 
нямат кадровия потенциал за това. За цялата територия говорим на Републиката. И 
обикновено активните общини в тази посока извършват тази актуализация на регистрите на 
недвижимите културни обекти. 

Именно за това писмото на Кмета изискваше първоначално към Министъра да бъдат 
назначени специализирани комисии, за да може да бъде извършена актуализация на този 
регистър за територията на цялата община. В Закона за културното наследство законодателя 
е разписал детайлно стъпките – идентифициране, деклариране, регистриране, детайлно 
проучване на всеки обект, което се съставя едно лично досие на всеки паметник и това е 
първата защита на всеки обект. Като последващи стъпки са реставрация, консервация и 
социализация на всеки паметник. Разбира се в писмото бяха споменати и приоритизирани 
няколко обекта, защото те бяха на етап деклариране, недовършване на процедурата по 
регистрация, да не говорим, че във времето състоянието им е променено и трябваше да бъде 
актуализирано, т.е. отново да бъдат направени проучвания. На първо място разбира се бяха и 
археологическите обекти, които са със специален статут на изключително държавна 
собственост обекти до провеждане на специализирани ведомствени комисии назначени със 
Заповед на Министъра. И относно двата археологически паметника, които визирате в 
питането за късно античната крепост и Базиликата бяха проведени такива. Такава комисия 
успяхме, която е от 18 члена. Вътре Министъра на културата разпорежда какви специалисти 
и експерти да бъдат включени и тя заседава в края на март 2019 год. Бяха посетени и двата 
обекта, бяха разгледани границите, режимите. Така, че след заседанието на тази комисия 
излезе с подробен протокол н която ранно християнската Базилика при средновековна 
църква „Свето Възнесение Господне“ с. Червен брег имаше вече определени граници и 
режими на опазване и получи статут на групова недвижима ценност от национално значение, 
което е и първия изобщо обект от национално значение на територията на община. 

Относно късно античната крепост в местността Кулата. Тя вече имаше статут на обект 
от местно значение, искахме промяна на статута, но съображенията на комисията бяха, че 
трябва да бъдат проведени още археологически проучвания за да имаме мотиви тя да бъде от 
национално значение. 

В писмото продължавам, относно питанията ви визирате и други обекти, като 
Джамията, Часовниковата кура, Младежкия дом. Всеки от тях има различни характеристики 
и различен хронологичен диапазон и изисква различна специализирана комисия, която също 
трябва да бъде назначена от Министъра на културата с представители експерти от 
Националния институт за недвижимо културно наследство. Такава комисия от експерти от 
Националния институт пристигна в Дупница, имаше среща при гл. архитект, която среща 
всъщност обсъдихме стъпките по които да се случва актуализацията. Те възприеха идеята  и 
искането на Община Дупница да бъде направена актуализация на паметниците изцяло, но 
това е много дълъг процес. Те самите знаят и обясниха и на общински служители, че 
всъщност се изисква много кадрови потенциал, изисква много проучване първо на архивни 
материали, събиране, обособяване на лично досие, архитектурно заснемане на всеки 
паметник, запазеността му и значението разбира се с определяне на статут. Така, че първите 
стъпки за тези паметници, които вече бяха декларирани в смисъл и за Джамията и за 
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Часовниковата кула, които са правени реставрации през 70-те години бяха направени и 
започна изготвянето им на досиета към Националния институт за недвижимо културно 
наследство.  

Разбира се предложенията от Община Дупница към тях е за включване е за включване 
е на различни други обекти, които до сега даже не са имали статут на недвижими културни 
ценности. Даже имаше изявление и през медиите, гражданите, които считат, че дадена къща 
или обект притежава такива качества, могат да дават своите предложения към общинското 
ръководство. За съжаление това изисква наистина много ресурс. За сега от Националния 
институт стъпките са бавни. За Младежкия дом също имахме искане. Както визирахте в 
питането за Аракчийския мост има малко по особено………….така не, че сме го изключили 
от исканията за актуализация, както и вие също бихте могли да дадете предложение. Само, 
че  Аракчийския мост никога не е бил деклариран преди това. В пространството нали и сред 
гражданството, като легенда се носи, че той да е стар и така нататък, знаем историята му. 
Много от изследователите го поставят синхронен като хронологичен диапазон на Кадин мост 
от Невестино. Само, че нашия Аракчийски мост, наричам го наш защото  е на територията е 
отнасян няколко пъти от Джерман в различни епохи, след това е възстановяван. Той дори 
Аракчийски започва да се нарича в ранното средновековие, защото тогава е възстановен с 
възможностите на събирания данък арък, поне от там получава е наименованието си вече. 
Така, че оригиналните градежи на този мост са много, много малко запазени. Ние сме ги 
фотографирали така в оригиналните, но те са затрупани в голямата си част. Ще се изисква 
усилия най-мече на разкриване на оригинални градежи, след това последващо архитектурно 
заснемане и разбира се ще ни трябва сериозна подкрепа за да защитим националното му 
значение, защото много малко са оригиналните останали структури. Това не значи, че не 
трябва разбира се да се опита и да бъде възстановен този мост. Такива мостове за съжаление 
са загубени за Дупница, както и  Каменния при Джамията през 30-те години, който е 
разрушен, същото е с еврейския мост на Джерман, който също е бил отнасян. Така, че това 
което е малко запазено от Аракчийския мост бихме могли да се опитаме и не сме се отказали 
от тази идея. Въпрос на време и ………. Така стоят нещата. 

Още веднъж казвам, че аз застъпвам твърдо идеята за актуализация на регистъра за 
това защото това е първата стъпка, юридическата защита на всеки недвижим културен обект 
и последваща вече консервация, реставрация и социализация на всеки паметник. 

Мога да ви предоставя протокол от тази комисия, която  вече даде статут с 
предложение за статут с национално значение на Базиликата и средновековната църква в с. 
Червен брег. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Д-р Николова, желаете ли допълнение? 
 
Д-Р ЛОРЕТА НИКОЛОВА – общ. съветник: 
Аз няма да допълня нищо. Видно от това което чух и от г-жа Геренска и от г-жа 

Китанова по зададените от нас въпроси има движение макар и няколко пъти да беше 
подчертано, че се случва много бавно. Но така или иначе имайки предвид експертизата на г-
жа Китанова, неуморните и усилия да движат всички тези проекти и да има движение по тях 
за да се случат, ще чакаме. Важното е, че се стартирани процедури и макар и бавно, явно 
такава е политиката не само за нашите предложения, а и за цялата страна. Този институт 
действа по-бавно, събира повече информация. Много благодаря. Ще поискам отговор от вас 
г-жо Китанова и от вас това което ми казахте още веднъж благодаря. Наистина свършили сте 
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доста работа и предстои. Ние ще продължаваме така периодично да задаваме въпроси, за да 
може гражданството да бъде информирано за това как се движат тези процедури. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно 
Освобождаване на управителят на“Ученическо хранене– Дупница“ ЕООД, гр. Дупница и 
избор на нов управител.  / вх.№ 270/ 18.06.2020 г./ 

/чете проекта за решение/ 
Имате думата за изказвания и предложения по така предложения дневен ред.  
Заповядайте г-н Георгиев. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ – общ. съветник: 
От името на СДС предлагам г-н Христо Димитров Пигов. Г-н Пигов е на 35 год., като 

голяма част от трудовия му стаж е преминала в сферата на търговията и услугите. Същият е 
запознат с дейността на дружеството с възможните проблеми и предизвикателства. Ние от 
СДС вярваме, че г-н Пигов ще продължи достойната дейност на г-жа Борисова, като 
мениджър на „Ученическо хранене – Дупница“ ЕООД. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Заповядайте г-н Йорданов. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаема заместник Кмет, г-жо Китанова. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Ние от ПП ГЕРБ няма да предлагаме кандидатура до провеждане на новия конкурс, 

който се надявам да бъде в рамките на най-скоро време. Ще подкрепим кандидатурата на 
предложения от СДС, нашите партньори и от името на нашата група да благодарим на г-жа 
Диана Борисова за положените усилия и за прекараното време в Ученическо хранене. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-н Йорданов. 
Колеги, като вносител на докладната бих искал да внеса една малка промяна. В т. 3 

където е размера на брутното възнаграждение вместо 1000 лв. да стане 1 097 лв., колкото е и 
сега възнаграждението на г-жа Борисова. За хората които много обичат така да 
интерпретират цифрите и които гордо развяха знамената, че даваме много големи заплати ще 
кажа, че при 1097 брутно възнаграждение, чистото възнаграждение, което получава 
управителя е около 800, осемстотин и няколко лв. Това е чистото което получава при 
положение, че управителя няма право на клас, няма право на допълнителни начисления. 
Така, че правя предложение т. 3 вместо 1000 да стане 1097 лв.. 

Ако имате някакви други предложения, виждания? В такъв случай ако няма други 
желаещи чета т. 2 става:  
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„ 2. Общински съвет-Дупница избира Христо Димитров Пигов, за временно 

изпълняващ длъжността управител  на “Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД, гр. 

Дупница.“ 

По т. 2…………… Моля? Да, тука е г-н Пигов. Желаете ли да излезе? 
Заповядайте г-н Пигов. Моля, представете се с няколко думи. 
 
Г-Н ХРИСТО ПИГОВ: 
Името ми е Христо Пигов. На 35 години съм. Семеен с 2 деца. Управител съм от 13 

години на магазин за авточасти. Запознат съм с проблемите на дружеството. Ще се опитам да 
помогна. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Имате ли някакви въпроси към г-н Пигов? 
Заповядайте г-жа Китанова. 
 
Г-ЖА ОЛГА КИТАНОВА – за Кмет: 
Бих искала да задам един въпрос. Дали действително както спомена колегата, който 

първо ви представи, сте запознат с проблемите на дружеството, с финансовите проблеми, тъй 
като дружеството реално не е работило от март месец от както се обяви извънредното 
положение и съответно не генерира приходи. Също така до колкото знам една част от 
персонала е на Бюрото по труда, другите са в неплатен отпуск, т.е. наистина това са много 
сериозни проблеми и Вие дали имате готовност септември месец, началото на учебната 
година да дадете решение за тях? 

 
Г-Н ХРИСТО ПИГОВ: 
Не съм запознат с подробности. Отгоре, отгоре съм запознат, понеже нито съм 

встъпил в длъжност, нито нищо. Ще се опитам заедно с вашата подкрепа и помощ да решиме 
някои от проблемите. Повечето.  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Запознат ли сте със задълженията на дружеството? 
 
Г-Н ХРИСТО ПИГОВ: 
Да, запознат съм, че има запор на сметки. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
И колко са задълженията? 
 
Г-Н ХРИСТО ПИГОВ: 
Около 20 000 лв. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Т.е. сте запознат? 
 
Г-Н ХРИСТО ПИГОВ: 
Да. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Това пита г-жа Китанова. Да извиним момчето, че не всеки…… 
Това е има 20 000 лв. задължения и перспективите не са розови пред вас. 
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Г-Н ХРИСТО ПИГОВ: 
Наясно съм. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Имате ли въпроси към г-н Пигов? Благодаря ви г-н Пигов. 
Така, изчетох предложението и изменението на т. 2 в решението. 
Който е „за“ така предложеното изменение на т. 2, моля да гласува с вдигане на ръка. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                  31 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 
Приема се предложението. 

 

По отношение на т. 3 чета предложението: 
„3. Определя месечно брутно възнаграждение на новоизбрания вр.и.д. управител 

на “Ученическо хранене– Дупница“ ЕООД, гр. Дупница в размер на 1097 лв. /хиляда 

деветдесет и седем/ лева.“ 

Който е „за“ моето предложение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                  31 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 
Приема се предложението. 

 

И точка 4: 
„4.Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да сключи  

Договор за управление на “Ученическо хранене– Дупница “ ЕООД, гр. Дупница с 

Христо Димитров Пигов със срок до избор на нов управител след проведен конкурс.“ 

Който е „за“ т. 4 да придобие този вид, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                  30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                            1 

 
Приема се предложението. 

 

Сега колеги, преминаваме към гласуване на решението като цяло. 
Желаете изказване по докладната? 
Добре, заповядайте. 
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Г-Н ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – общ. съветник: 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
Г-жо Китанова. 
Образованието е приоритет в управленската програма на ПП ГЕРБ, както на местно 

така и на национално ниво. Нашата подкрепа и действия в тази посока са действия насочени 
към бъдещето на Дупница, на България, нашите деца. Именно за това ясно и категорично ние 
от ПП ГЕРБ заявяваме своята позиция за запазване на Ученическо хранене. Здравето и 
образованието са най-важните приоритети и тук от тази трибуна искам да заявя нашата 
категорична подкрепа за всички учители и директори, и помощен персонал, които се грижат 
ежедневно за всички деца на територията на Община Дупница. Защото в дебатите по тази 
докладна, относно ученическо хранене най вече в общественото пространство се чуха много 
критики, много негативи към тази гилдия, която е може би заедно с лекарите на територията 
на общината структуроопределяща и най-важна. Чухме тука предложението на колегите от 
СДС. Явно познават качествата на човека който предлагат, но тъй като ние в България 
всички разбираме от футбол и политика, аз ще дам един пример. Байерн Мюнхен добре 
познат футболен отбор, когато смени старши треньора назначи помощника, който много 
добре познава ситуацията вътре в отбора. Може би е по-добър вариант в момента някой 
който е в дружеството, а вашето предложение да го мислим за избор на постоянен управител. 
Защото избора на нов човек в една сфера, която е изключително важна образованието и по-
точно здравето на нашите деца, изисква професионална компетентност, отговорност и 
познаване на ситуацията. За това имам предвид точно тази позиция. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-н Гущеров. Имахте възможност да направите такова предложение, не 

направихте. Не разбирам защо тази критика към нас. В отговор на това което казахте. Самия 
аз първия човек когото потърсих е единствения който в момента е на договор. Г-жа Борисова 
може да потвърди. Сегашната касиер счетоводителка, дамата изобщо не пожела да се срещне 
и отказа категорично. Потърсихме и други служители на дружеството, всички до един……… 
Сега ако примерно вие сте намерили някой служител от дружеството, моля станете и 
споделете с нас и кажете. И още повече може да благодарите на СДС за отговорността която 
поема за пореден път за дружеството. А това, че ще подкрепяте, аз ако не очаквах да 
подкрепяте действията на новия управител, просто няма смисъл да предлагаме управител. 
Тази подкрепа ще се наложи съвсем скоро, когато ще се наложи да гласуваме средства за 
нашите деца, за нашите учители, за децата на Дупница. Всички можем да се замеряме с 
клишета, но тук става въпрос за дружество което е както каза г-жа Китанова в много тежко 
състояние и с много лоши перспективи. Това, че на предизвикания от мен дебат, очевидно не 
намерихме подкрепа и ще се върнем към действията на Ученическо хранене. Ще следим 
внимателно, ще виждаме как се движат икономическите показатели на дружеството, това 
което правиме постоянно и ще имате възможност да предлагате и да приемате най-различни 
мерки. Не виждам защо е необходим този патос и още повече предлагате човек от 
дружеството, а този човек дружеството няма. Не знам дали знаете там има само 1 човек н 
момента назначен. 
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Направи и невъзможното, предлагах на кой ли не, търсихме варианти и за това сега 
СДС поема цялата отговорност с риск утре отново вие да ни посочите с пръст. Както вие 
няколко пъти ви благодарих и казах, че вие имате така основната мажоритарна заслуга за 
общинската болница и ще го повтарям до край, защото го обещах, по същия начин ние сега 
поемаме отговорността. Толкоз и очакваме подкрепа не само и от вас, но и от целия ОбС. 

За реплика г-жа Китанова. След това…… Да, да разбира се. 
 
Г-ЖА ОЛГА КИТАНОВА – за Кмет: 
Просто искам възможността за реплика. Да действително това което всички 

установяваме, че дружеството в момента поради пандемията е в това състояние, но аз не 
смятам, че то е безперспективно. Имаше проведена среща с директорите на училища преди 
около десетина дни и болшинството от тях изразиха готовност да започнат от септември 
работа с дружеството. Така, че дружеството има перспектива. Важни са обаче в момента 
наистина много организирани действия от управителя. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Заповядайте д-р Соколов за реплика. Г-н Павлов, вие за изказване ли сте или за 

реплика? За реплика. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ – общ. съветник: 
Ще си позволя да кажа сигурно извън контекста на лежерния тон с който тече сесията.  
Г-н Гущеров, нямах никакво намерение да се изкажа, но когато чух как политическата 

партия, която представлявате, дължи на образованието, ще направя няколко цитата. „Аз съм 
прост и вие сте прости“. Първи цитат. Втори цитат „тулупи“.  

Когато в речника на лидера на вашата партия цитиране за простотия, говориме за 
простотия. За какво образование въобще говориме? И за да не ви отегчавам и да ви отнемам 
времето. Ние в нашата зала сме виждали човека, който отговаря за образованието. Че този 
човек не знае разликата между звучни и беззвучни съгласни, бе хора.За каква ерудиция става 
въпрос от страната на която сте вие. Човека, който отговаря за образованието в града. Готов 
съм да го тестваме веднага. Звучни и беззвучни съгласни. Слагаме една дъска на следващата 
сесия и го питаме.  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Г-н Павлов. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
От нашата група не смятаме, че дружеството е в лошо състояние. Напротив. Дори и 

след тази пандемия дружеството е на една очаквана минимална загуба. Мисля, че при една 
добра организация от страна на новия управител, дружеството може много бързо да стъпи на 
крака, да излезе от тази моментна ситуация и това което желаят всички между другото и от 
нашата група и всички директори и учители и ученици, и родители да се осигури добро, 
систематично, здравословно хранене на нашите деца. За това отговорното поведение днес е 
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да подкрепим предложението за вр. изпълняващ управител на дружеството и да дадем шанс 
на дружеството да продължи да работи. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Заповядайте г-н Гущеров. 
 
Г-Н ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – общ. съветник: 
Ще си позволя да взема думата за реплика, относно и във вашето изказване и в 

изказването на г-н Соколов беше спомената моята позиция. Аз не съм против дадената заявка 
за управител, а съм да заостря вниманието за това което предстои на този управител с оглед 
евентуално посоката в която ще продължи образованието дали дистанционно или както сме 
свикнали, тъй като никой не знае какво ще се случи от септември месец. Имаме предвид, че е 
изключително важно нашата подкрепа към този човек, независимо, че е външен.  

Относно г-н Соколов, някои други хора пък казаха, че 80% от българите са „дебили“. 
Не съм чул още да са се извинили. Така, че нека не пренасяме изказвания на национално 
ниво тук в нашата зала, защото ние тук работим за просперитета на Дупница и общината, а 
не да коментираме кой какво казал, и всяко ваше изказване да е свързано със замеряне на кой 
знае математика, кой знаел повече гласни, звучни, беззвучни, глаголи. Тук е място за 
действие, а не за приказки. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Г-н Соколов, много ви моля. Заповядайте за изказване. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ – общ. съветник: 
Искам да кажа, че познавам това момче от дете. Ако е взел 5% от дядо си, от 

семейство което носи. За протокола да знаете. Дядото на времето беше, въртеше Балкан 
Турист в града. И тъй като съм от тук и го познавам, мога да кажа, ако е взел 5% от дядо си  
ще направи според мен нещо добро за „Ученическо хранене“. Така, че го намирам за съвсем 
удачно най-малко като история, която има, носи лична. Това исках да кажа. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-н Соколов. 
Колеги, има ли други желаещи за изказвания?  
Колеги, много е хубаво когато има дебат, обаче имаме още тридесет и няколко 

докладни и ви моля да бъдем по-експедитивни. 
Има ли желаещи за изказвания? 
Преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
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4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    за 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   31 

 “ПРОТИВ”                       няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                     няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.9 ЗМСМА и 

чл.27, ал.4 и ал.5 ЗМСМА, и на основание чл.137, ал.1, т.5 от Търговския закон, Об.С 

прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  80 

 

1.Общински съвет-Дупница освобождава Диана Александрова Борисова, с ЕГН 
*******, като управител на “Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД, гр. Дупница, ЕИК 
202723201, без да я освобождава от отговорност. 



19 

 

2.Общински съвет-Дупница избира Христо Димитров Пигов, с ЕГН *******, за 
временно изпълняващ длъжността управител  на “Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД, 
гр. Дупница, ЕИК 202723201. 

3.Определя месечно брутно възнаграждение на новоизбрания вр.и.д. управител на 
“Ученическо хранене– Дупница“ ЕООД, гр. Дупница в размер на 1097 лв. /хиляда деветдесет 
и седем/ лева. 

4.Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да сключи  
Договор за управление на “Ученическо хранене– Дупница “ ЕООД, гр. Дупница с Христо 
Димитров Пигов със срок до избор на нов управител след проведен конкурс. 

5.Възлага на новоизбрания управител да заяви за вписване настоящите промени по 
партидата на дружеството в Агенция по вписванията, Търговски регистър и регистър на 
юридическите лица с нестопанска цел. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Колеги, преминаваме към точка втора от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на 
проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за 
неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот с идентификатор 04354.6.7 местност 
„Реката” по Кадастралната карта на  с.Блатино, общ.Дупница.  / вх.№ 276/ 18.06.2020 г./ 

Давам думата на г-жа Китанова. 
Колеги, имам едно процедурно предложение. Да чете ли г-жа Китанова проекта за 

решение? Желаете ли да вземете отношение по докладната? 
 
Г-ЖА ОЛГА КИТАНОВА – ЗА КМЕТ: 
Всички разполагате с докладната. Тя е редовно внесена. Аз предлагам да не се четат 

решенията за да не с е губи време. Ако имате друго предложение кажете. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
За становище на комисията по ТСУ. Положително становище. Благодаря ви.  
Колеги, имате думата за изказвания. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
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15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   30 

 “ПРОТИВ”                       няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                     няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и чл. 125 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  81 

 

1.Одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от ЗУТ за поземлен имот 
04354.6.7 местност «Реката» по Кадастралната карта на с.Блатино, за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на 
земеделската земя и съпътстващите го нормативни документи, за устройване на обект с 
обществено-обслужващо предназначение „Открит паркинг с обособени паркоместа – 
Автокъща». 

2.Разрешава на Васил Сашов Василев, собственик  съгласно  Нотариален акт за 
покупко-продажба на недвижим имот № 12, т. І, рег. № 354, дело № 9 от 2019г., вписан в 
Служба по вписвания  с Акт № 71, т.2, Вх. рег. №399, дело № 143/08.02.2019г. да възложи 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди на поземлен имот 04354.6.7 местност «Реката»  по 
КК на с.Блатино, съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  
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Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване и водоснабдяване и 
Транспортно-комуникационен план за влизане и излизане от имота. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал.2 от 
ЗУТ с РИОСВ-Перник, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, “ЧЕЗ Разпределение 
България” АД и  АПИ преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ.  

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Колеги, преминаваме към трета точка. Докладна записка от инж.Методи Чимев – 

Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за Подробен 
устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди 
в обхвата на поземлен имот с идентификатор 87727.16.420, местност „Полето/Долна мера” 
по Кадастралната карта на  с.Яхиново, общ. Дупница.  / вх.№ 277/ 18.06.2020 г./ 

Г-жо Китанова, желаете ли някакви разяснения? 
 
Г-ЖА ОЛГА КИТАНОВА – ЗА КМЕТ: 
Предлагам по същия начин, ако вие имате въпроси просто да ги зададете. Решението е 

пред вас редовно внесено. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
За становище на ТСУ. Положително становище.  
Имате думата за изказвания. 
Колеги, искам да подчертая все пак да обърнете внимание. Двете докладни касаят 

заявен сериозен инвестиционен интерес. В тази докладна и в следващата се касае за доста 
сериозни земеделски площи, където предстои да бъде изградено производство. Така, че нека 
да спрем с думите, че Дупница няма инвестиционен интерес и, че Дупница, напротив 
Дупница за енти път казвам се превръща в много интересно място за инвестиране. Дупница 
се превръща в желано място за инвестиране и трябва постоянно да тръбим това нещо. 

Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов     за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова    за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                          за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов    отсъства 
10. Александър Димитров Анин   за 
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11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова   за 
14. Ивайло Валериев Петров    за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски    за 
18. Тодор Димитров Василев    за 
19. Леонид Йосифов Хаздай    за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов    за 
25. Георги Василев Георгиев    за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов    за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски    за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   30 

 “ПРОТИВ”                       няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                     няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и чл. 125 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  82 

 

1.Одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от ЗУТ за поземлен имот 
87727.16.420 местност «Полето/Долна мера» по Кадастралната карта на с. Яхиново, за 
промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за 
опазване на земеделската земя и съпътстващите го нормативни документи, за устройване на 
обект с обществено-обслужващо предназначение «Паркинг и обслужващи сгради (кафе, 
офиси, пералня и други обслужващи дейности)“. 

2.Разрешава на «ВИВИ-7» ЕООД, представлявано от управителя Ана Стоилова 
Пишимарова, собственик  съгласно  Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот 
№ 67, т. І, рег. № 1208, дело № 63 / 24.02.2020г., вписан в Служба по вписвания  с Акт №188, 
т. 2, Вх. рег. № 560, дело № 290 / 24.02.2020г., да възложи изработването на проект за 
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Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди на поземлен имот 87727.16.420 местност «Полето/Долна мера  по КК на с.Яхиново, 
съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

Проекта да бъде придружен с план –схема за електроснабдяване и водоснабдяване и с 
Транспортно-комуникационен план за влизане и излизане от имота. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал.2 от 
ЗУТ с РИОСВ-Перник, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, “ЧЕЗ Разпределение 
България” АД и  Областно пътно управление-Кюстендил преди внасяне в община Дупница 
за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Колеги, преминаваме към точка четвърта. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на Правилник за 
устройството и дейността на Общински съвет за сътрудничество по етническите и 
интеграционните въпроси към Община Дупница.  / вх.№ 311/ 06.07.2020 г./ 

Колеги, видели сте проекта за решение. Касае се за съвет, който има във всяка община 
и който е съгласно Закона. 

За становище на икономическа комисия г-жа Вельова. Положително. 
Арх. Пилев. Положително. 
Д-р Паризов. Положително. 
Г-н Георгиев. Положително. 
Г-жа Инкьова. Положително. 
Благодаря ви. 
Колеги, имате думата за изказване. 
Ако няма желаещи за изказване, преминаваме към гласуване. Гласуваме с вдигане на 

ръка. 
Който е съгласен проекто- решението да бъде прието , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                   30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т. 23 от 

ЗМСМА, чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, чл. 8 от Закон за нормативните актове и чл.13, ал.1 от 

Правилника за устройството и дейността на Националния съвет за сътрудничество по 

етническите и интеграционните въпроси към Министерския съвет, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  83 

 

1. Общински съвет – Дупница приема ПРАВИЛНИК за устройството и дейността на 
Общински съвет за сътрудничество по етническите и интеграционните въпроси към Община 
Дупница  /Приложение/. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към група докладни свързани с отчетите на читалищата в Община 

Дупница. Колеги, преминаваме към първото читалище. Докладна записка от инж.Костадин 
Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Пробуда 1902”, с. Баланово, Община Дупница.  / вх.№ 312/ 06.07.2020 г./ 

Г-жо Инкьова, заповядайте. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-жо Китанова. 
Дами и господа общински съветници. 
Тъй като читалищата са доста и докладните са доста, за да не излизам всеки път, ще 

обобщя с ваше разрешение. 
Комисията по образование и култура се събра и в присъствие на представители на 

всяко от читалищата сме разгледали много подробно техните отчети и съответно бяха 
уточнени някои въпроси, които зададохме. Приемаме всички отчети с изключение на отчета 
на читалището в с. Червен брег, тъй като там не бяха дадени дейности, има неясноти във 
връзка с ново постъпилите хора които работят там. Но те са млади и ентусиазирани и се 
надяваме, че бързо ще се справят със задачата да ръководят читалището. И още една 
забележка по отношение на читалището в с. Крайници. Тъй като не са предадени касови 
книги, имало липса на средства в доклада четем, приемаме отчета, защото пък те имат доста 
дейности, но препоръчваме на Кмета на Община Дупница да направи проверка със 
специалисти за да се установят тези липси. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви г-жо Инкьова. 
Колеги, чухте комисията по образование, взе решение г-жо Инкьова да докладва 

всички докладни. 
Г-жо Вельова за икономическа комисия. Положително становище по всички 

докладни. Благодаря ви. 
Колеги,по докладна записка № 312 за с. Баланово, моля имате думата. 
Ако ми позволите ще кажа две думи. Отчетите за 2019 год., където читалищата 

представиха своите програми и респективно своите отчети сега дават. Искам обаче да обърна 
внимание и сега поради пандемията и да ви заостря вниманието 2020 год. читалищата 
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сведоха така доста до минимум своята дейност и ви моля да помислите, не днес да вземем 
някакво решение, но все пак не че са грандиозни средствата, но вече не са и чак толкова 
малки. Едно средно читалище получава около 20 000 лв. на година, от тях около 7, 8, 9 
отиват за заплати и осигуровки и остава една немалка сума от десетина хиляди лева, които то 
да усвои за дейности. При положение, че дейности няма, разбирате, че тези 10 000 лв., казвам 
ви го най-добронамерено и от моя опит, предизвикват особено в малките населени места 
щения да се усвоят, да се раздадат за хонорари, да се раздадат за председатели за членове на 
съвети. Така, че когато следващия път разглеждаме темата за читалищата, моля имайте 
предвид този факт. И всеки път знаете, че читалищата са тема, която много пъти взимам 
отношение..Срещу тези средства които получават да направят повече и повече мероприятия 
след пандемията разбира се. 

И така. Има ли желаещи за изказване? Ако няма, по докладна № 312, който е „за“ 
гласуваме с вдигане на ръка, моля да гласува. 

Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                   31 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  84 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Пробуда 1902”, с. Баланово, Община 
Дупница. 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Зора 1858”, гр. Дупница.  / вх.№ 313/ 

06.07.2020 г./ 

Г-н Гергов се отвежда, като човек, който има интереси. 
Имате думата за изказвания. Чухте мнението на комисиите. 
Ако няма желаещи, преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ приемане отчета на читалище „Зора“ , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
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“ ЗА “                   30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  85 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Зора 1858”, гр. Дупница. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на 

Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за осъществените читалищни 
дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ “Христо Ботев 1911”, с. 
Червен брег, Община Дупница.  / вх.№ 314/ 06.07.2020 г./ 

Сега колеги, тука чухте становището на комисията по образование. Тъй като 
присъствах на комисията напълно споделям решението на колегите от комисията. 
Секретарката на читалището искам да знаете, че от 2, 3 години е в процес на пенсиониране. 
Преди това първо нямаше стая, сега тези страхотни млади хора направиха страхотно 
читалище. Това е примера какво значи точния човек на точното място. Как те с минимум 
пари можаха да направят страхотно читалище, стелажи, книги и как бившата Сузана 
Рибарска години наред нямаше стая, стоеше при кметицата, когато изобщо отидеше. 
Въпросната Сузана твърде дълго продължи нейното пенсиониране. Така и не се разбра кога 
се е пенсионирала, усвоила е 5 500 за заплати и така нататък, и осигуровки и други въобще. 
Каша голяма. За това комисията чисто морално на този етап взе решение да не я подкрепи и 
аз напълно споделям и ще гласувам против отчета на това читалище. 

Имате думата за изказвания. 
Заповядайте д-р Николова. 
/Д-р Лорета Николова – общ. съветник: Това е едно от читалищата което не е 

събирало членски внос и ако е събирало не е отразено………………………………/ 
Напълно съм съгласен с вашата забележка. Сега не искам да взимам думата 

постоянно, но в комисията се чу всъщност няма да се търси отговорност от Рибарска. Нека се 
пенсионира. Най-важното е, че с. Червен брег се сдоби с читалище. Реално, работещо с 
помещения и хората продължават да дерзаят. Тука е председателя на читалището госпожа 
или госпожица Тегаркова. Ако желаете може да зададете въпроси към нея. 

Желаете ли нещо да запитаме……. Извинявам се, че говоря от нейно име. Тя застъпва 
след бившата секретарка и няма какво да каже. Ние я разпитвахме. 

Заповядайте г-жо Тегаркова. Разяснете кога застъпихте, какво открихте. Касови 
книги, наличности. 
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Г-ЖА ТЕГАРКОВА – Председател на читалището: 
Здравейте на всички. 
Аз застъпих на 26 март тази година. Заварихме ужасно положение. Не говоря само за 

библиотеката, говоря за  документи нямаме нищо. Взех от счетоводителката дето е една 
папка, на която честно да ви кажа даже няма и положени подписи нито на г-жа Диана 
Димкина, нито от…ние сме от нулата. Направо си спасихме читалището, защото трябваше да 
го пререгистрираме. Накрая ни се предаде ключа и печата и така нямаме абсолютно нищо. 
Незнам дали ви интересува друго нещо, но това беше положението трагично. Когато 
отворихме библиотеката книгите бяха на земята, тавана ни падаше върху главата, беше 
страшно.започнахме от нулата, направихме си прекрасна библиотека, работим, стараем се. 
Надявам се, догодина и гарантирам че всичко ще бъде наред. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря.  
Вижте казуса може да отиде дори до финансови институции…може да бъде 

разследван от отдел култура, но мисля, че ние като ОбС и моето мнение е да гласуваме 
против отчета, най-малкото като морален акт срещу бившата секретарка. Да покажеме, че не 
трябва да има такива секретари и ние следиме за дейността. 

Още въпроси имате ли? 
Ако нямате преминаваме… 
Заповядайте г-жа Караганова от микрофона, че няма как да протоколираме какво сте 

казала. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА - общ.съветник: 
Искам да питам това е секретаря на читалището? 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Тя е председател на читалището. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА - общ.съветник: 
Добре. Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Ако няма други въпроси, гласуваме с вдигане на ръка. 
Който е „за“ приемане отчета на читалището, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 няма 

“ ПРОТИВ “                        23 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       7 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 
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Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  86 

 

1.Общински съвет – Дупница не приема проекта за решение по Докладна записка от 
инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на 
доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 
г. на НЧ “Христо Ботев 1911”, с. Червен брег, Община Дупница с вх.№ 314/ 06.07.2020 г. 

 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Христо Ботев 1978”, гр. Дупница.  / вх.№ 315/ 06.07.2020 г./ 

Чухте положително становище от ИК и по образование. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ приемане отчета на читалище на НЧ “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница , 

моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  87 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница. 

 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
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Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Пенчо Славейков - 1978”, гр. Дупница.  / вх.№ 316/ 06.07.2020 г./ 

Чухте положително становище от ИК и по образование. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  88 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Пенчо Славейков - 1978”, гр. 
Дупница. 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. Дупница.  / вх.№ 317/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Има ли желаещи за изказване? 
Г-жа Караганова се оттегля, поради участие в читалището. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 29 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 



30 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  89 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. 
Дупница. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред.  Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Пробуда 1927”, с. Самораново, Община Дупница.  / вх.№ 318/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Има ли желаещи за изказване? 
Само един пример да дам. Ето в Самораново читалището има същата субсидия или 

почти същата. Бройката за секретар я разделя между секретар и библиотека, т.е. по 
половинка взимат и двете, така че примери и възможности има всякакви. Всичко е във 
вашите ръце да мотивираме и контролираме тия хора да работят по-усърдно. 

Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ приемане на отчета,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  90 
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1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Пробуда 1927”, с. Самораново, 
Община Дупница. 
 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред.  Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Развитие 1910”, с. Крайници, Община Дупница.  / вх.№ 319/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Колеги, моля за внимание. Вие чухте и от г-жа Инкьова читалището е развило 

дейност. Там също имаше смяна на секретаря. В самия отчет и в придружителното писмо 
може да прочетете писмото в което се обръщат към мен с желание за извършване на 
проверка от финансова инспекция. Оказва се, че бившата секретарка…има разлика в 
отчетените финанси в размер на около 700 лв..в проекта за решение…….аз ще предам и г-жа 
Инкьова ще уведоми г-н кмета дали отдел култура, дали да се напише писмо до АДФИ, 
което да извърши проверка, защото това са пари бюджетни и да се потърси отговорност ако 
има извършено нарушение и престъпление и т.н. като цяло това не бива да се отразява на 
реномето на читалището и предишната секретарка и сегашното ръководство значително 
подобриха дейността на читалището. 

Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 31 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  91 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Развитие 1910”, с. Крайници, Община 
Дупница. 

 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
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Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред.  Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Пейо Кр. Яворов 1978”, гр. Дупница.  / вх.№ 320/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 31 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  92 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Пейо Кр. Яворов 1978”, гр. Дупница. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Светлина 1927”, с. Бистрица, Община Дупница.  / вх.№ 321/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Има ли желаещи за изказване? 
Също читалище, което смени настоятелството. Остави стария секретар. Очевидно 

примери много и интересни. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 31 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
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НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  93 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Светлина 1927”, с. Бистрица, Община 
Дупница. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Пробуда 1939”, с. Яхиново, Община Дупница.  / вх.№ 322/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Имате думата. Искам да кажа личната си удовлетвореност и поздравявам новия екип 

вече второ година на читалището. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 31 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  94 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Пробуда 1939”, с. Яхиново, Община 
Дупница. 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
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Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Пробуда 1926”, с. Джерман, Община Дупница.  / вх.№ 323/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  95 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Пробуда 1926”, с. Джерман, Община 
Дупница. 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Последната докладна от групата за читалищата. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на доклад за 
осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ 
“Спартак 2006”, гр. Дупница.  / вх.№ 324/ 06.07.2020 г./ 

Има положително становище от двете комисии. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
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НА ОСНОВАНИЕ: §15 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020г. и за преодоляване на последиците , чл. 21, ал. 1, 

т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  96 

 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2019 г. на НЧ  “Спартак 2006”, гр. Дупница. 

 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към докладна записка с № 325. Докладна записка от инж.Методи Чимев 

– Кмет на Община Дупница, относно Приемане на Общинска стратегия за личностно 
развитие на децата и учениците в Община Дупница (2020-2021 г.).   / вх.№ 325/ 06.07.2020 г./ 

Г-жа Китанова имате ли кажете нещо. 
 

Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Присъства г-жа Таня Петрова, която е част от екипа дир.дирекция разработили 

стратегията. Предлагам ако имате въпроси тя да даде отговори. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Становище на комисията по образование. 
Положително. 
На комисията по здравеопазване. Положително. 
Колеги имате думата за изказвания и въпроси. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.12, чл.21, ал.2 от ЗМСМА, чл. 197, ал. 1 и ал. 2 

от Закона за предучилищното и училищното образование, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  97 
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1. Общински съвет Дупница приема Общинска стратегия за личностно развитие на 
децата и учениците от Община Дупница (2020-2021 г.) /Приложение 1/. 

2. Възлага на Кмета на Община Дупница разработването и внасянето на Годишен 
план на дейностите за подкрепа за личностно развитие за 2020 г. в изпълнение на приетата 
по т. 1. Стратегия. 

3. Възлага на Кмета на Община Дупница да предостави приетата Общинска 
стратегия за личностно развитие на децата и учениците от Община Дупница (2020-2021 г.) на 
Областния управител на Област Кюстендил. 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Промени в сградите, в които се провежда 
обучението в детска градина „Зора“, град Дупница, детска градина „Детелина“, град Дупница 
и детска градина „Слънце“, град Дупница.  /вх.№ 326/ 07.07.2020 г./ 

Становище на комисията по образование. 
Положително.благодаря. 
Г-жо Китанова нещо допълнение? 
 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Допълнение нямам. Отново сме на разположение за ваши въпроси. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Имате думата за изказвания. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ предложеното проекто-решение,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 311, ал.2, т. 3 от Закона за предучилищното и 

училищното образование, във връзка с чл. 313, ал. 1, т. 3 от ЗПУО, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  98 

 

1. Общински съвет – Дупница дава съгласие за промяна на сградите, в които се 
провежда обучението в детска градина „Зора”, град Дупница: Детска градина „Зора” с 
официален адрес: град Дупница, ул. „Клисура” №2 и групи с адреси: четири целодневни 
групи с адрес гр. Дупница, ул. “Клисура” №2; една целодневна група с адрес гр. Дупница, ул. 
“Еделвайс” №12; една яслена група и една целодневна група с адрес с. Самораново, ул. 
“Митко Палаузов” №8 и три целодневни групи с адрес гр. Дупница, ул. „Изгрев” №24А; 
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2. Общински съвет – Дупница дава съгласие за промяна на сградите, в които се 
провежда обучението в детска градина „Детелина”, град Дупница: Детска градина 
“Детелина” с официален адрес гр. Дупница, ул. “Витоша” №2, състояща се от: четири 
целодневни групи с адрес гр. Дупница, ул. “Витоша” №2; две яслени групи и две целодневни 
групи с адрес с. Бистрица; 

3. Общински съвет – Дупница дава съгласие за промяна на сградите, в които се 
провежда обучението в детска градина „Слънце“, град Дупница: детска градина „Слънце“ с 
официален адрес: град Дупница, ул. „Бачо Киро“ № 18 и групи с адрес: четири групи с адрес 
гр. Дупница, ул. „Бачо Киро“ №18 и три групи с адрес гр. Дупница, ул. „Свети Мина“ №1; 

4. Възлага на Кмета на Община Дупница да предприеме необходимите действия по 
изпълнение на промените на сградите, в които се провежда обучението на детска градина 
„Зора, детска градина „Детелина“ и детска градина „Слънце“. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за безвъзмездно придобиване на 
поземлен имот с идентификатор 68789.29.6 по КК на гр.Дупница, ведно с изградената в имота 
сграда – държавна собственост. / вх.№ 327/ 07.07.2020 г./  

Г-жо Китанова, моля за гражданите да обясните за коя сграда става въпрос. 
 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Става въпрос за сградата на военния клуб. Описали сме в докладната за какво би 

могла да се ползва. Акцентираме върху това, че сградата разполага със зала, която може да 
бъде направено функциониращо кино на територията на община Дупница. Процедурата 
минава на решение на МС, дълга е, но това е началото с взимане на решение на ОбС. След 
това ние го насочваме на областния управител, който задвижва процедурата към МС. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Становище на ИК. 
Положително. 
Комисията по ТСУ. Положително. 
Здравеопазване. Положително. 
Г-жо Инкьова. Положително. 
Колеги, имате думата за изказване. Касае се за придобиване сградата на ДНА. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   за 
10. Александър Димитров Анин   за 
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11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  отсъства 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    отсъства 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   29 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 54, ал.1 от Закона за държавната собственост, чл.8, ал.1 и 

ал. 9 от Закона за общинската собственост и чл.4, т.1 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение 

№8/31.01.2008  год./, чл. 21, ал.2, във връзка с чл.21, ал.1, т.8 и т.12 и чл. 27, ал.4  и ал.5 

от ЗМСМА, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  99 

 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2020 год. в част ІV, „Имоти, които 
Община Дупница има намерение да придобие безвъзмездно от държавата“, със следния 
имот: поземлен имот с идентификатор 68789.29.6 по кадастралната карта и кадастралните 
регистри на град Дупница, одобрени със Заповед № 300-5-56/30.05.2004 год. на ИД на АГКК, 
с адрес: гр.Дупница, ул.“Николаевска“ № 8, с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, с начин на трайно ползване: ниско застрояване /до 10м//, с площ 369 кв.м,  
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ведно с изградената в имота сграда с идентификатор 68789.29.6.1, с предназначение: Друг 
вид обществена сграда, със застроена площ: 369 кв.м – държавна собственост. 

2. Общински съвет Дупница дава съгласието си да бъде прехвърлена на Община 
Дупница безвъзмездно собствеността върху поземлен имот с идентификатор 68789.29.6 по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на град Дупница, одобрени със Заповед № 
300-5-56/30.05.2004 год. на ИД на АГКК, с адрес: гр.Дупница, ул.“Николаевска“ № 8, с 
трайно предназначение на територията: Урбанизирана, с начин на трайно ползване: ниско 
застрояване /до 10м//, с площ 369 кв.м,  ведно с изградената в имота сграда с идентификатор 
68789.29.6.1, с предназначение: Друг вид обществена сграда, със застроена площ: 369 кв.м – 
държавна собственост. 

3.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата по придобиване 
на собствеността.                                      

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Именуване на улица и създаване на нова 
локализационна единица за включването й в националния класификатор на настоящите и 
постоянните адреси в Република България в гр.Дупница, общ.Дупница, обл. Кюстендил.   / 
вх.№ 328/ 07.07.2020 г./ 

Г-жо Китанова заповядайте. 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Комисията по ТСУ ще даде своето становище, което ще е полезно за всички. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Г-н Пилев само няколко думи за гражданите. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ - общ.съветник: 
Само за информация ще кажа, че става въпрос за улицата която обслужва м момента 

новостроящата се или новопостроена детска градина жк „Бистрица“. Намира се между 
постройката и жилищния блок северно от детската градина. Свързва се с едно уширение или 
площадка. Тя е малка, но административно сме задължени да я обособиме като улица. Има 
си осови точки, наименование. Може би името да беше свързано и с детската градина, но не 
е лошо да бъде и „Св. Мина“, така че комисията разгледа докладната и предлага да бъде 
приета. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Становище на ИК. Положително. 
По здравеопазване. Положително. 
Комисия спорт. Положително. 
По образование. Положително. 
Колеги, имате думата за изказване. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
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Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 29 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.18 и т.23, във връзка с чл.27, ал.3 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.89, ал.3 от Закона за 

гражданска регистрация и  във връзка с чл.125, ал.2, т.1 от Наредба № РД-02-20-9 от 

21.05.2012г. за функциониране на Единната система за гражданска регистрация, Об.С 

прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  100 

 

На основание чл.21, ал.1, т.18 и т.23, във връзка с чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.89, ал.3 от Закона за гражданска 
регистрация и  във връзка с чл.125, ал.2, т.1 от Наредба № РД-02-20-9 от 21.05.2012г. за 
функциониране на Единната система за гражданска регистрация, Общински съвет – Дупница 

 
1.Общински съвет-Дупница наименува: 
- улица с ос.т. 1233÷1234а÷1234÷1224 по регулационния план на гр.Дупница, 

поземлен имот с идентификатор 68789.20.439 по кадастралната карта на гр.Дупница, с името 
улица „Свети  Мина“, гр.Дупница, общ.Дупница, обл. Кюстендил 

 
2. Дава съгласие за създаване на нова локализационна единица за включването им в 

националния класификатор  на настоящите и постоянните адреси в Република България в 
гр.Дупница, общ.Дупница, обл. Кюстендил, както следва: 

- улица с ос.т. 1233÷1234а÷1234÷1224 по регулационния план на гр.Дупница, 
поземлен имот с идентификатор 68789.20.439 по кадастралната карта на гр.Дупница, с името 
улица „Свети Мина“, гр.Дупница, общ.Дупница, обл.Кюстендил 

 
3.Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Общината да организира 

изпълнението на Решението. 
   
4. Общински съвет – Дупница на основание чл.60, ал.1 от АПК допуска 

предварително изпълнение с оглед недопускане осуетяване на проекта. 
 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Одобряване проект на споразумение с Община 
Кюстендил за извършване на ветеринарномедицински дейности за овладяване на популацията 
на безстопанствените кучета. /вх.№ 329/ 07.07.2020 г./ 



41 

 

Г-жо Китанова желаете ли да вземете отношение. 
 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Предполагам всички сте изчели внимателно докладната. Темата множество пъти е 

дебатирана проблемна е. лично мое мнение е, че такова едно споразумение само може да 
помогне на дейностите извършвани на територията на община Дупница. До края на 4.12. е 
спряна експлоатацията на животновъдния обект приют гр. Дупница. Г-жа Ели Подгорска е 
тук и може да ви даде повече разяснения. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ – Председател: 
Становище на комисията по здравеопазване. 
Положително. 
Колеги имате думата за изказвания. 
Г-н Павлов заповядайте. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ - общ.съветник: 
Благодаря г-н председател. 
Тона отдавна е проблем на гражданите на община Дупница. Имахме лъч надежда като 

работеше общинския приют, че нещо ще се направи. Мисля, че имаше резултат от дейността 
му и бяхме овладяли до голяма степен популацията. Имаше маркирани кучета, връщане на 
територията им. Имаше резултат положителен от дейността на приюта. Гражданите имаше 
на кой да се обадят, да се вземат мерки и да се отведе куче и т.н. сега  трябва да констатирам, 
че общината не се справя с проблема с бездомните кучета. Ако мислите, че това е стъпка в 
правилната посока бих ви подкрепил. Съжалявам, че имахме нещо изградено и мисля, че 
работещо и го загубихме. Ще подкрепя докладната и очаквам резултати. 

 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Г-жа Ели Подгорска за разяснение. 
 
Г-ЖА ЕЛИ ПОДГОРСКА – дир.дирекция „ОС и Т“: 
Това е една действително притеснителна тема. Съгласна съм, че общината на 100% не 

се справя с този проблем. Това, което искаме да се направи днес е да подкрепите решение, 
което не е в посока закриване на приюта, не е в посока абдикация на общината от един такъв 
сериозен проблем. Това е  временно решение. Общината не спира тази дейност. Всички 
граждани могат да подават сигнали на дежурните телефони на общината, на телефона на 
отдел екология. При получаване на сигнал, кучетата ще бъдат залавяни, ще бъдат 
констатирано тяхното здравословно състояние, след което ще бъдат извозвани в приюта в 
Кюстендил.самите манипулации по кастрация на кучетата и временен престой на кучетата 
докато текат ремонтните работи в приюта просто няма как де се случат. Двете неща са 
несъвместими.това, което искаме ние е една част от дейността на приюта към момента да 
бъде осъществявана в приюта в Радловци. Така, че всички граждани могат да подават 
сигнали и ние ще реагираме адекватно. 
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Г-Н ЙОНКО ГЕРГОВ  - зам. Председател: 
Заповядайте г-н Градевски. 
 
Г-Н ГЕОРГИ КР. ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Г-н Председател, 
Г-н зам.кмет. 
Уважаеми колеги. 
От обосновката на госпожата възникна един въпрос. Каква ще е финансовата 

обосновка за общината. Ще се вдигнат ли разходите? Подкрепям докладната .просто питам. 
 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Сега не съм подготвена с конкретна цифра, но ще бъде извадена и ще ви бъде 

предоставена. 
 
Г-Н ЙОНКО ГЕРГОВ  - зам. Председател: 
Имате думата колеги. 
Има ли други желаещи? 
Не виждам. Пристъпваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ ,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 26 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       2 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 във връзка с чл.21,ал.1, т.23 и чл.59 ал.2 т.6 и 

чл.61 ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и на 

основание чл.60, ал.1 от Административнопроцесуалния кодекс, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  101 

 

1. Общински съвет – гр. Дупница одобрява споразумение между Община Кюстендил 
и Община Дупница за извършване на ветеринарномедицински дейности за овладяване 
популацията на безстопанствени кучета на територията на Община Дупница, съгласно 
приложения проект.  

2. Общински съвет – гр. Дупница възлага на кмета на Община Дупница, изпълнението 
на приетото решение. 

3. Допуска предварително изпълнение на решението, считано от деня на неговото 
приемане. 

 
 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
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Г-Н ЙОНКО ГЕРГОВ  - зам. Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на земя - частна общинска собственост 
на собственика на законно построената в имота сграда – Валентина Бориславова Георгиева, 
находяща се в село Кременик.  / вх.№ 330/ 07.07.2020 г./  

Становище на ИК. Положително. 
Становище на ТСУ. Положително. 
Имате думата колеги за изказване. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   за 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   отсъства 
24. Венелин Раймонд Коларов   отсъства 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   27 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местна администрация, чл.35 ал.3 и чл.41, ал.2 от  Закона за 

общинската собственост, чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет Дупница, Об.С 

прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  102 

 

1.Да се продаде общински Урегулиран поземлен имот /УПИ/ V – 107 /пети, образуван 
от имот сто и седми/, с площ 940 кв.м /деветстотин и четиридесет квадратни метра/, кв. 12 
/дванадесети/ по действащия регулационен план на с. Кременик, одобрен със Заповед №903 
от 27.06.1985 год. на Председателя на Общински народен съвет - гр.Станке Димитров, без 
съдържащите се в имота сгради, представляващ  частна общинска собственост по Акт за 
общинска собственост №934/09.04.2003 год., вписан в Служба по вписвания под № 42, том 
III, Вх. р-р №762 от 21.04.2003 год., на Валентина Бориславова Георгиева, която е 
собственик на построената в имота двуетажна масивна жилищна сграда, съгласно 
Нотариален акт за дарение на недвижим имот №108, том II,  рег. №3794, дело №244 от 2012 
год.  

2.Утвърждава продажна цена, в размер 7 298.40 лв. /седем хиляди двеста деветдесет и 
осем лева и четиридесет стотинки/. 

3.Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  продажба при определената в т.2 от решението продажна цена, в размер на 7 
298.40 лв. /седем хиляди двеста деветдесет и осем лева и четиридесет стотинки/. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря г-н Гергов. 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за 
Подробен устройствен план – Парцеларен план (ПП) за елементи на техническата 
инфраструктура за определяне на трасе на «Външно електрозахранване, чрез кабелен 
електропровод СН 20 кV» за присъединяване на поземлен имот с идентификатор № 
65245.3.448, землище с. Самораново, ЕКАТТЕ 65245, общ. Дупница.  / вх.№ 333/ 08.07.2020 

г./  

Становище на ПК по ТСУ. Положително. 
Имате думата за изказвания. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   за 
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10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   28 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация (ЗМСМА),  чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и чл. 125 от Закона 

за устройство на територията (ЗУТ) и чл. 30, ал. 3 от Правилника за прилагане на 

Закона за опазване на земеделските земи (ППЗОЗЗ), Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  103 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация (ЗМСМА),  чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и чл. 125 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ) и чл. 30, ал. 3 от Правилника за прилагане на Закона за 
опазване на земеделските земи (ППЗОЗЗ), Общински съвет – Дупница взе следното: 

І.Общински съвет-Дупница одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на 
проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл. 110, ал. 1, т. 5 от 
ЗУТ за елементи на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираната 
територия с цел определяне на трасе на «Външно електрозахранване, чрез кабелен 
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електропровод СН 20 кV, с кабели САХЕк(вн)П 3х1х185 кв.мм от съществуващ СР-стълб № 
22 в ПИ № 68789.21.230 – частна собственост, с начин на трайно ползване – земеделска, 
преминава през ПИ № 68789.603.1398 (държавна, публична собственост – републиканска 
пътна мрежа) по КК на гр. Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 год. на ИД 
на АГКК и през ПИ № 65245.3.437 (общинска, публична собственост – местен път) по КК на 
с. Самораново, одобрена със Заповед № 300-5-61/05.08.2004 год. на ИД на АГКК с 
необходимите сервитути, съгласно изискванията на Наредба № 16 за сервитути на 
енергийните обекти. 

ІІ.Общински съвет-Дупница дава предварително съгласие за прокарване на трасе на 
линейните обекти на техническата инфраструктура - Външно електрозахранване – средно 
напрежение с кабел 20 кV тип САХЕк(вн)П 3х1х185 мм² в частта преминаване на трасето 
през ПИ с идентификатор 65245.3.437 по КК на с. Самораново, с начин на трайно ползване за 
местен път -  публична общинска собственост. 

ІІІ.Общински съвет-Дупница разрешава на «Румпи 71» ЕООД, със седалище и адрес 
на управление: гр. Дупница, ж.к. «Дупница», бл. 4, вх. А, ет. 4, ап. 17, представлявано от 
Румен Йорданов Мавров – Управител, собственик, съгласно Нотариален акт за покупко-
продажба на недвижим имот № 15, том І, рег.№ 441, дело № 14/10.10.2014 год., вписан в 
Служба по вписванията с Акт № 41, том 20, рег.№ 4746, дело № 1826/10.10.2014 год. и 
Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот № 83, том ІІ, рег.№ 4181, дело № 
248/14.10.2015 год., вписан в Служба по вписванията с Акт № 10, том 18, рег.№ 4656, дело № 
2093/14.10.2015 год. на поземлен  имот с идентификатор № 65245.3.448 по кадастралната 
карта на с. Самораново (УПИ ІІІ, кв. 2 по Парцеларен план на «Горска техника» ЕАД, 
землище на с. Самораново) да възложи изработването на проект за Подробен устройствен 
план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл. 110, ал. 1, т. 5 от ЗУТ за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираната територия с цел 
определяне на трасе на «Външно електрозахранване, чрез кабелен електропровод СН 20 кV, 
с кабели САХЕк(вн)П 3х1х185 кв.мм от съществуващ СР-стълб № 22 в ПИ № 68789.21.230 – 
частна собственост, с начин на трайно ползване – земеделска, през ПИ № 68789.603.1398 
(държавна, публична собственост – републиканска пътна мрежа) по КК на гр. Дупница, 
одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 год. на ИД на АГКК и през ПИ № 65245.3.437 
(общинска, публична собственост – местен път) по КК на с. Самораново, одобрена със 
Заповед № 300-5-61/05.08.2004 год. на ИД на АГКК с необходимите сервитути, съгласно 
изискванията на Наредба № 16 за сервитути на енергийните обекти, с дължина на трасето 
271,20м. 

Налице са становище от «ЧЕЗ Разпределение България» АД с изх.№ 
1203431831/11.10.2019 год. и Разрешение от Агенция «Пътна инфраструктура» с № 
12/24.06.2020 год. 

С проекта да бъдат определени сервитутни ивици, представляващи част от 
поземления имот около мрежи и съоръжения на техническата инфраструктура, за които с 
нормативен акт ще бъдат въведени ограничения в режима на застрояване и ползване на 
поземления имот.     

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 от 
ЗУТ с ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, и “ЧЕЗ Електро България” АД, преди 
внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 
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***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Вземане на решение за отдаване под наем на  
поземлени имоти с идентификатори 04354.20.2 и 04354.20.10 с.Блатино, община Дупница, 
обл. Кюстендил – частна общинска собственост.  / вх.№ 334/ 08.07.2020 г./  

Становище на ИК. Положително. 
Становище на ПК по ТСУ. Положително. 
Има ли желаещи за изказвания? 
Заповядайте г-жо Китанова. 
 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Става въпрос за 2 земеделски имота. И за двата ще бъде проведен търг с явно 

наддаване. Срока за отдаване под наем е 10 години. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги ако няма желаещи за изказване преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   за 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
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28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   28 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8  и т.12 и във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.24а, ал.5 от ЗСПЗЗ, 

чл.8, ал.9, чл.14, ал.1 и ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.23, ал.4 и чл.76 от 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 

Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  104 

 

1.Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2020 год. в част III, т.А “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем” със следните имоти: 

1.1      Поземлен имот с идентификатор 04354.20.2, находящ се в землището на село 
Блатино, община Дупница, област Кюстендил, местност „Среден рид“, с площ 33 550 
/тридесет и три хиляди петстотин и петдесет квадратни метра/, с трайно предназначение на 
територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива, Категория на земята: 9, предишен 
идентификатор: няма, номер по предходен план: 020002 /двадесет хиляди и две/, с АОС 
№2720/23.05.2014 год. Имотът не съдържа сгради. 

1.2.    Поземлен имот с идентификатор 04354.20.10, находящ се в землището на село 
село Блатино, община Дупница, област Кюстендил, местност „Среден рид“, с площ 40 445 
/четиридесет хиляди четиристотин четиридесет и пет квадратни метра/, с трайно 
предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива, Категория на 
земята: 9, предходен идентификатор: няма, номер по предходен план: 020010 /двадесет 
хиляди и десет/, с АОС №2721/24.04.2014 год. Имотът не съдържа сгради. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем чрез публичен търг с 
явно наддаване на гореописаните имоти – частна общинска собственост, за срок от десет 
години, при следните условия: 

2.1. Описание на предмета на търга – поземлен имот с идентификатор 04354.20.2, село 
Блатино, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните 
регистри, одобрени със Заповед РД-18-991/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на 
АГКК,  Последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 
поземления имот е от 04.06.2020 год., с адрес на поземления имот местност „Среден рид“, с 
площ 33 550 /тридесет и три хиляди петстотин и петдесет квадратни метра/, с трайно 
предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива, Категория на 
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земята: 9, предишен идентификатор: няма, номер по предходен план: 020002 /двадесет 
хиляди и две/,  с АОС №2720/23.05.2014 год.  Имотът не съдържа. 

2.1.1. Вид на търга - публичен търг с явно наддаване. 
2.1.2. начална тръжна наемна цена –738.10 лв. /седемстотин тридесет и осем лева и 

десет стотинки/ за година,  върху цената не се дължи ДДС на основание чл.45, ал.1 от ЗДДС; 
2.1.3. депозит за участие в търга –147.62 лв. /сто четиридесет и седем лева и 

шестдесет и две стотинки/, представляващ 20% от началната тръжна наемна цена; 
2.1.4. срок за отдаване под наем –10 /десет/ години. 
2.1.5. цена на тръжните документи – 100.00 лв., еднократно за тръжна документация + 

20.00 лв. за всеки  имот, за който се участва.  Върху цената се дължи ДДС; 
2.1.6. стъпка за наддаване – 10% от началната тръжна наемна цена по т.2.1.2 от 

настоящото решение, в размер на 73.81 лв. /седемдесет и три лева и осемдесет и една/ 
стотинки/. 

2.2 Описание на предмета на търга – поземлен имот с идентификатор 04354.20.10, 
село Блатино, община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните 
регистри, одобрени със Заповед РД-18-991/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на 
АГКК, Последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 
поземления имот е от 04.06.2020 год., с адрес на поземления имот местност „Среден рид“, с 
площ 40 445 /четиридесет хиляди четиристотин четиридесет и пет квадратни метра/, с трайно 
предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива, Категория на 
земята: 9, предходен идентификатор: няма, номер по предходен план: 020010 /двадесет 
хиляди и десет/, с АОС №2721/24.04.2014 год.  Имотът не съдържа сгради.  

2.2.1. Вид на търга - публичен търг с явно наддаване. 
2.2.2. начална тръжна наемна цена – 889.79 лв. / осемстотин осемдесет и девет лева и 

седемдесет и девет стотинки/ за година,  върху цената не се дължи ДДС на основание чл.45, 
ал.1 от ЗДДС; 

2.2.3. депозит за участие в търга – 177.96 лв. /сто седемдесет и седем лева и деветдесет 
и шест стотинки/, представляващ 20% от началната тръжна наемна цена; 

2.2.4. срок за отдаване под наем – 10  /десет/ години. 
2.2.5. цена на тръжните документи – 100.00 лв. еднократно за тръжна документация + 

20.00 лв. за всеки имот  за който се участва. 
2.2.6. стъпка за наддаване – 10% от началната тръжна наемна цена по т.2.2.2 от 

настоящото решение, в размер на 88.98 лв. / осемдесет и осем лева и деветдесет и осем 
стотинки/  

  
3. Общински съвет Дупница упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе 

процедура и сключи договор за наем със спечелилия участник. 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към последна точка от докладните в основния дневния ред. Докладна 

записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно 
Приемане на Наредба за условията и реда за упражняване на правата на собственик от 
Община Дупница върху общинската част от капитала на търговските дружества. .  / вх.№ 337/ 

09.07.2020 г./ 

/чете проекта за решение / 
Становище на ИК. Положително. 
Колеги прочели сте докладната. Става въпрос за наредбата, която отдавна говориме за 

нея. Наредбата беше 3 основни аспекта. Първо беше приведена в съответствие със ЗОС, 
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където се даде…второ-изключи се възможността с решение на ОбС да се анексират срокове 
без търг или конкурс. Третото отпада старата методика за определяне на заплата 
управителите на общински дружества…предлагаме ви това да стане в рамките от 2 и 5 
минимални работни заплати. Това са основните акценти в наредбата. 

Имате думата за изказване. 
Ако няма желаещи за изказване преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   въздържал се 
10. Александър Димитров Анин   въздържал се 
11. Асен Сотиров Илиев    въздържал се 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  въздържал се 
14. Ивайло Валериев Петров   въздържал се 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   отсъства 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    отсъства 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    отсъства 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   20 

 “ПРОТИВ”                          1 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        5 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.9 и т.23 от 

ЗМСМА, чл. 51а, ал.4 от Закона за общинската собственост, чл.8 от Закона за 

нормативните актове и чл.76, ал.3 от АПК, Об.С прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  105 

 

1. Общински съвет Дупница приема Наредба за условията и реда за упражняване на 
правата на собственик от Община Дупница върху общинската част от капитала на 
търговските дружества /Приложение 1/. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Имате право на обяснение на отрицателен вот ако желаете. 
Колеги желаете ли да направиме почивка? Не желаете. 
Продължаваме с първа точка от извънредните докладни, които гласувахме. Докладна 

записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно 
Приемане на годишния отчет и баланс за 2019 г. на “Водоснабдяване и канализация - 
Дупница” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 345/ 13.07.2020 г./ 

/чете проекта за решение / 
Докладната въпреки, че е гледана на ИК не е разпределена да гласуваме допуск. 
Затова, който е „за“ това докладната да бъде разгледана днес в зала , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 27 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

Приема се. 

 
Дружеството има константната за последните години сума на приходите около 

2 000 000. Почти толкова има и разходи също 2 000 000. Има ръст на задълженията с около 
100 000 лв.миналата година 2019 г..те достигат 1 030 000 лв. били са около 900 и нещо. Това е 
ситуацията. Вие знаете, че всеки момент…предстои обявяването на Кюстендилска вода и тя е 
и обявена. Та да поеме оперирането на водоснабдяването на община Дупница. Тогава „В и К“ 
Дупница ще прекрати или промени предмета на своята дейност. Това е ситуацията. Ние 
говориме за отчетаза 2019 г. 

Имате думата за изказвания и въпроси. Тук е и управителя на  дружеството. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ приемане отчета на дружеството,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                   28 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 137, ал. 1, т. 3 от ТЗ и чл. 18, ал.1, т.14 от Наредбата за 

условията и реда за упражняване на правата на собственик от Община Дупница върху 

общинската част от капитала на търговските дружества, Общински съвет – Дупница, 

като едноличен собственик на капитала на “Водоснабдяване и канализация - Дупница” 

ЕООД – гр. Дупница, прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  106 

 

1.Общински съвет – Дупница приема годишния отчет и баланс за 2019 г. на 
“Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД – гр. Дупница. 

 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следващата докладна от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на 
годишния отчет и баланс за 2019 г. на “ДУПНИЦАТРАНС” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 346/ 

13.07.2020 г./ 

Нека първо гласуваме допуск това да се разглежда. 
Затова, който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

Приема се. 

Става въпрос за транспортното дружество за 2019 г. в резюме 50 000 лв. приходи, 
76 000 лв. разходи. 26 000 лв. загуба. Имайте предвид, че около 2 000 лв. дружеството плаща 
на община Дупница наеми за помещения, за места и други неща, които ползва. В общи 
линии моето мнение за дейността на дружеството на този етап е предстои да се реализира 
тази година с 5А по думите на управителя ще има значително..щеше да има значително 
повишение ако не беше пандемията. Това са цифрите, така че вие може да формирате вашето 
становище. 

Има ли желаещи за изказване и въпроси? 
Заповядайте г-н Градевски. 
 
Г-Н ГЕОРГИ КР. ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Едно питане само тъй като и двете дружества са общински дали не може таксите да се 

редуцират, за да няма… 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Да се редуцират да няма такси? 
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Г-Н ГЕОРГИ КР. ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Или да се намалят, така или иначе и двете са общински дружества… 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Миналата година ако не ме лъже паметта ОбС гласува…не помна точно кога 

гласувахме да отпаднат задълженията на  дружеството  като наеми. Доколкото си спомням 
тогава Георгиев ти май го предложи не помня. Така ли беше?  

Заповядайте г-жо Китанова за пояснение. 
 
 Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Малко разяснение да внеса. Да, дружеството плаща по договори за наем, т.е. има 

задължение да плаща по договори за наем терените на автогарата на община Дупница. По 
обясними причини дружеството няма достатъчно приходи. Това са и задълженията 
натрупани в отчета на дружеството основно задължения към община Дупница. Имахме 
миналата година внесена докладна тези задължения да бъдат опростени така да се каже. 
Областния управител върна тази докладна, тъй като дружеството е търговско по ТЗ и това се 
счита за държавна помощ, т.е. ние не би трябвало като община да гледаме на него по 
различно от всяко друго търговско дружество. Това бяха мотивите. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Т.е. очевидно не може ние да му отпишеме задълженията, ще трябва да се бори г-н 

Зарев. 
 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Размера е определен по тарифата изчислен по тарифата на община Дупница. Ще 

разгледаме този въпрос дали има решение. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Аз се надявам да увеличи приходите и да не се налага…г-н Зарев твърди очаква с 5А 

да се завишат приходите. 
Колеги имате думата за изказвания и въпроси. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ приемане отчета на дружеството,  моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 23 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       5 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 137, ал. 1, т. 3 от ТЗ и чл. 18, ал.1, т.14 от Наредбата за 

условията и реда за упражняване на правата на собственик от Община Дупница върху 

общинската част от капитала на търговските дружества, Общински съвет – Дупница, 
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като едноличен собственик на капитала на “ДУПНИЦАТРАНС”  ЕООД – гр. Дупница, 

прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  107 

 

1.Общински съвет – Дупница приема годишния отчет и баланс за 2019 г. на 
“ДУПНИЦАТРАНС” ЕООД – гр. Дупница. 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател 
Преминаваме към следващата докладна от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на 
годишния отчет и баланс за 2019 г. на МБАЛ “Свети Иван Рилски” ЕООД – гр. Дупница. / 
вх.№ 347/ 13.07.2020 г./ 

/ чете проекта за решение / 
Колеги първо искам да ви съобща вчера, когато поканих г-жа Жейгарова да присъства 

на днешното заседание тя ме уведоми, че от вчера е в карантина, защото главния 
счетоводител на болницата вчера е дал положителен тест за корона вирус. Дори и хората 
били на ИК онзи ден моя съвет е да вземат необходимите мерки и да се тестват след няколко 
дена. Аз съм много силно притеснен. Човека главния счетоводител е бил сред вас онзи ден и 
се оказва вчера, че е с положителна проба и г-жа Жейгарова е в карантина и чака тест. 

По отношение на болницата да кажа няколко думи. Около 1 000 000 лв. ръст на 
приходите за миналата година…при 4 300 000 лв. за предходната 5 300 000 лв. за 2019 г.. 
печалба в размер на 800 000, предишната година е била 400 000, като задълженията са 
паднали до 1 378 000 при 1 900 000 за предходната година, т.е. с около 500 000 всяка година 
болницата топи задълженията и от 2 400 000 в момента е на 1 400 000задължения. Това е 
изключителен успех според мен. Дано тоя тренд се задържи и продължи. Видяхте, когато 
има добър мениджмънт и политическа воля как се случват нещата. 

Имате думата за изказвания. 
Ако няма преминаваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е „за“ приемане отчета на МБАЛ “Свети Иван Рилски” ЕООД – гр. Дупница,  

моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 137, ал. 1, т. 3 от ТЗ и чл. 18, ал.1, т.14 от Наредбата за 

условията и реда за упражняване на правата на собственик от Община Дупница върху 

общинската част от капитала на търговските дружества, Общински съвет – Дупница, 

като едноличен собственик на капитала на МБАЛ “Свети Иван Рилски” ЕООД – гр. 

Дупница, прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  108 

 

1.Общински съвет – Дупница приема годишния отчет и баланс за 2019 г. на МБАЛ 
“Свети Иван Рилски” ЕООД – гр. Дупница. 

 

 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател 
Преминаваме към следващата докладна от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на 
годишния отчет и баланс за 2019 г. на “ГУМ - Дупница” ЕООД – гр. Дупница. / вх.№ 348/ 

13.07.2020 г./ 

/ чете проекта за решение / 
Имате думата за изказвания. 
Заповядайте г-жо Вельова. 
Понеже не е гледана в комисии, който е за докладната записка да се разглежда днес на 

заседание, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 
 Приема се. 
 
Г-ЖА МИГЛЕНА ВЕЛЬОВА - общ.съветник: 
Искам да направя едно уточнение уважаеми колеги. Постъпило е предложение от 

управителката за разпределение на дивидентите в размер на 113 000 лв. по мое предложение 
лично, предложих на комисията да бъде взето това решение през септември месец на първата 
сесия на ОбС предвид това, че се очаква пандемия и септември месец и ако дружеството 
остане още 2 месеца без приходи ще му бъде трудно да се справи финансово. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
В деловодството на ОбС е постъпило предложение от г-жа Китанова зам. кмет на 

община Дупница проекто решението да бъде допълнено с т.2  Общински съвет – Дупница 

разпределя годишната печалба на “ГУМ - Дупница” ЕООД, както следва: 130 000 лв. 

отчисления за община Дупница, 13 393 лв. за “ГУМ - Дупница”. 

Това е предложението, което е от г-жа Китанова постъпило. 
Заповядайте г-жо Китанова. 
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Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Разговаряли сме с г-жа Вуковска, взе ли сме нейното мнение дали това е възможно. Тя 

има налични средства по банкова сметка, приключва годината с над 130 000 лв. по банкова 
сметка. Ние смятаме и тя споделя това мнение, че ще бъде затруднена в бъдещите месеци. 
Разбира се печалбата за предстоящата 2020 г. се очаква да бъде по-малка, т.е. това което вие 
визирате ще се отрази на печалбата 2020 г.. защо предлагаме такова разпределение в 
момента. Съобразили сме се с решението, което е взето миналата година за разпределянето 
на дивидента на ГУМ. В миналогодишното решение печалбата е разпределена по следния 
начин: 40 000 лв. дивидент за община Дупница и 77 000 лв.остават в ГУМ за дейности по 
преценка на ръководителя на ГУМ. Другият наш мотив да предложим  това разпределение на 
печалбата е, че към настоящия момент има натрупана от минали години неразпределена 
печалба в размер на 134 000 лв.. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
От тия 77 000 лв., които има останали за миналата година моя разговор с управителя 

на ГУМ тя сподели, че около 40 000 лв. не са усвоени. От друга страна ГУМ има нужда от 
…става въпрос за козирките, които не са направени, защото сумата трябва да бъде 
значително по-голяма. Аз считам, че ГУМ  е предприятие, което трябва да внася в 
общинския бюджет, защо ще имаш магазин ако постоянно ще инвестираш в него а няма да 
ползваш печалбата. Затова мисля, че предложението на г-жа Китанова е съвсем резонно. 
Друг е въпроса, че ако управителя реши и иска средства от общината това може да се случи 
във всеки един момент в бъдещи периоди, като са получавали и останалите дружества. И 
ДУПНИЦАТРАНС получи минала година 20 000 лв. и кой ли не. 

Заповядайте г-н Градевски. 
 
Г-Н ГЕОРГИ КР. ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Предложението на нашата група не е да не се усвояват от общината този дивидент а 

просто да се забави във времето, за да се види спрямо епидемичните мерки дали ще се 
затвори ГУМ, дали ще продължи да работи и т.н. да имат ресурс с който да поемат тези 
разходи при евентуално…Ние не сме против разпределянето на дивидента а за забавяне във 
времето. 

 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Тук е г-жа Вуковска и мисля, че тя е човека който може най-точно да каже как се 

справя със ситуацията. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Заповядайте г-жо Вуковска. 
 
Г-ЖА ЦВЕТАНКА ВУКОВСКА – управител на ГУМ: 
Добър ден. 
Дружеството е в стабилно финансово състояние. Можем да си позволим да изплатим 

дивидент на община Дупница като собственик. Ако има в момента при положение, че март и 
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април ГУМ не е работил от 18 май финансовото състояние е перфектно. Ако няма пандемия 
в края на годината да се надяваме, че няма да има ние ще можем да се справим при така 
предложеното от г-жа Китанова разпределение. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Ако има какво ще се случи? 
 
Г-ЖА ЦВЕТАНКА ВУКОВСКА – управител на ГУМ: 
Като търговско дружество със 159 000 лв. печалба миналата година мисля, че всяка 

банка ще ни финансира ако се наложи. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Вие считате, че може да се приеме точката така ли? 
 
Г-ЖА ЦВЕТАНКА ВУКОВСКА – управител на ГУМ: 
Може. 
Първото ми предложение беше с желание да имаме повече ликвидни средства, защото 

са нарушени паричните потоци. Финансовите резултати не, но има нарушен паричен поток. 
Когато нямаш приход 2 месеца а имаш някои постоянни разходи и ликвидните парични 
средства намаляват. Но ГУМ ще се справи при тази ситуация, защото това са 17 000 лв. все 
пак като разлика. 

 
Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Също така да кандидатства по програмата 60/40 тъй като тя е ТД отговаря на всички 

условия. Приходите и са намалели очевидно в периода на пандемията напълно доказуемо. По 
другата мярка, която се обяви подпомагане на ТД в размер до 10 000лв. също има 
възможност да кандидатства. 

 
Г-ЖА ЦВЕТАНКА ВУКОВСКА – управител на ГУМ: 
Реално тази година имаме 40 000 лв.нагоре приходи, което покрива единия неработен 

месец. Ако няма повече сътресения не предвиждам и доста по-малки приходи от 2018 г.. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги желаете ли думата за изказвания и въпроси? 
Първо ще подложа на гласуване предложената т. 2 
 т.2  Общински съвет – Дупница разпределя  печалбата на “ГУМ - Дупница” 

ЕООД гр. Дупница за 2019 г., както следва:  

2.1 за дивидент на община Дупница  сумата от 130 000 лв. включително данък 

дивидент; 

2.2 за резерви на “ГУМ - Дупница” ЕООД гр. Дупница сумата 13 393 лв. , която 

да бъде изразходвана за покриване разходи за текущи нужди за периода на обявеното 

извънредно положение от 13.03.2020 г. до 13.05.2020 г.. 

Който е „за“ така предложеното допълнение в проекто-решението, моля да гласува. 
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Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 20 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       9 

 
Приема се. 
Желаете ли думата? 
Тогава преминаваме към гласуване на докладната като цяло. 
Който е „за“ приемане на докладната с новата т.2, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       1 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 137, ал. 1, т. 3 от ТЗ и чл. 18, ал.1, т.14 от Наредбата за 

условията и реда за упражняване на правата на собственик от Община Дупница върху 

общинската част от капитала на търговските дружества, Общински съвет – Дупница, 

като едноличен собственик на капитала на “ГУМ - Дупница” ЕООД – гр. Дупница, 

прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  109 

 

1.Общински съвет – Дупница приема годишния отчет и баланс за 2019 г. на “ГУМ - 
Дупница”  ЕООД – гр. Дупница. 

2. Общински съвет Дупница разпределя печалбата на “ГУМ - Дупница”  ЕООД – гр. 
Дупница за 2019 г., както следва: 

2.1. За дивидент на Община Дупница сумата от 130 000 лв., включително данък 
дивидент. 

2.2. За резерви на “ГУМ - Дупница”  ЕООД – гр. Дупница сумата 13 393 лв., която да 
бъде изразходвана за покриване на разходи за текущи нужди за периода на обявеното 
извънредно положение от 13.03.2020 год. до 13.05.2020 год. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател 
Преминаваме към следващата докладна от дневния ред. Докладна записка от Олга 

Китанова – за Кмет на Община Дупница, относно Решение за продажба на урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ VII – 255, кв.30 по регулационния план на с.Баланово, ведно с 
построените в него сгради.  / вх.№ 350/ 13.07.2020 г./ 

Преди да гласувам допуск г-жо Китанова. 
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Г-ЖА  ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Аз бих искала да представя докладната. Предполагам голяма част знаят това е 

бившата фурна в Баланово. Описана е и в експертната оценка. Към настоящия момент 
необходимостта от тази дейност за сградата е отпаднала. Имаме становище на гл.архитект. 
има подадено заявление с инвестиционно намерение и желание за закупуване. Поради това 
предлагаме да бъде проведен търг с явно наддаване за продажба на сградата в едно със 
земята. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател 
Колеги, гласуваме допуск до разглеждане. 
Който е „за“ докладната  да се разгледа, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                   29 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 
Приема се. 
Виждате проекта за решение. 
Желаете ли изказвания или за въпроси? 
Ако няма желаещи за изказване преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   за 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
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26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   29 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, 

ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.46, ал.1 и чл.76 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение 

№8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, ОбС прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  110 

 

1.Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2020 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: “Урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ VII - 255 /седми, образуван от имот двеста петдесет и пет/, квартал 30 /тридесет/ по 
регулационния план на с.Баланово, одобрен със Заповед №1673 от 16.08.1969 год. на 
Председателя на Кюстендилски окръжен народен съвет, с урегулирана площ 668 кв. м 
/шестстотин шестдесет и осем квадратни метра/, ведно с изградените в имота сгради: 1. 
Масивна сграда, на два етажа, със застроена площ 120 кв.м /сто и двадесет квадратни метра/, 
2.  Масивна сграда, на един етаж, със застроена площ 237 кв.м /двеста тридесет и седем 
квадратни метра/ и Масивна пристройка към нея, със застроена площ 15 кв.м /петнадесет 
квадратни метра/.” 

2. Взема решение за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на следния 
общински недвижим имот: Урегулиран поземлен имот /УПИ/ VII - 255 /седми, образуван от 
имот двеста петдесет и пет/, квартал 30 /тридесет/ по регулационния план на с.Баланово, 
одобрен със Заповед №1673 от 16.08.1969 год. на Председателя на Кюстендилски окръжен 
народен съвет, с урегулирана площ 668 кв. м /шестстотин шестдесет и осем квадратни 
метра/, ведно с изградените в имота сгради: 1. Масивна сграда, на два етажа, със застроена 
площ 120 кв.м /сто и двадесет квадратни метра/, 2.  Масивна сграда, на един етаж, със 
застроена площ 237 кв.м /двеста тридесет и седем квадратни метра/ и Масивна пристройка 
към нея, със застроена площ 15 кв.м /петнадесет квадратни метра/, с пазарна оценка 36 751 
лв. /тридесет и шест хиляди седемстотин петдесет и един лева/, съгласно експертна оценка, 
изготвена от лицензиран оценител на недвижими имоти.  
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3.Общински съвет Дупница определя: 
3.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.2 от решението. 
3.2.Размер на депозита за участие в търга – 3 675, 10 лв. /три хиляди шестстотин 

седемдесет и пет лева и десет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
3.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване чрез представяне от участниците 

на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.  
3.5. Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
4. Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 

договора за продажба. 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към последна точка от дневния ред. Докладна записка от Олга Китанова – 

за Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение за изработването на проект за Подробен 
устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в 
обхвата на поземлен имот № 04354.6.44 по КК на с. Блатино, м.„Реката”, общ. Дупница.  / 
вх.№ 359/ 16.07.2020 г./  

Касае се за преотреждане на земеделски имот. Гласуваме инвестиционен интерес в 
района на с. Блатино за изграждане на автокъщи.  

Колеги, гласуваме допуск до разглеждане. 
Който е „за“ докладната  да бъде разгледана днес на заседание, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 29 

“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 

 
Приема се. 
Имате думата за изказвания или въпроси. 
Ако няма желаещи за изказване преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   за 
10. Александър Димитров Анин   за 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  за 
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14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    отсъства 
29. Лорета Методиева Николова   отсъства 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   29 

 “ПРОТИВ”                          няма 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и чл. 27, ал. 4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и 

чл. 125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), ОбС прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  111 

 

1.Одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен 
устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от ЗУТ за поземлен имот с 
идентификатор 04354.6.44 по КК на с. Блатино, м.„Реката” за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за устройване на обект с обществено-обслужващо 
предназначение „Автокъща”. 

2.Разрешава на «БОРА АУТО 1» ЕООД, представлявано от Борислав Василев Цветков 
- Управител, възложител, съгласно Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот 
№ 45, т. І, рег. № 0532, дело № 42 / 14.03.2019г., вписан в Служба по вписвания  с Акт № 173, 
т. 3, Вх. рег. № 805, дело № 356/14.03.2019г., да възложи изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
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нужди на поземлен имот с идентификатор 04354.6.44 по КК на с. Блатино, м.„Реката”, общ. 
Дупница, съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание. 

Проекта да бъде придружен  с план-схеми за водоснабдяване и електрозахранване и 
Транспортно-комуникационен план за влизане и излизане от имота. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 от 
ЗУТ с Регионална здравна инспекция – Кюстендил, Басейнова дирекция Западнобеломорски 
район-Благоевград, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, “Напоителни системи” 
ЕАД клон “Струма-Места” Дупница, “ЧЕЗ Електро България” АД и Агенция “Пътна 
инфраструктура” преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на чл. 124б, ал. 
2 от ЗУТ. 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
С това изчерпахме дневния ред. 
Закривам днешното заседание. 
Благодаря за ползотворната сесия. 
Следващото заседание ще бъде през месец септември, ако не ви уведомиме за 

необходима извънредна сесия. 
Приятно лято и приятна почивка на всички. 

 

 

Заседанието бе закрито в  12,10 часа. 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 

             /  инж.  Костадин Костадинов / 

                     

 

 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:         

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 

 

 

 
2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   

 

 


